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POARTAVRĂJMAŞULUI LUI

 Sunt, ca de obicei, cu o oră sau două în întârziere. Păstorul
s-a ridicat, a spus, „Acum, vreau să vi-l prezint la toţi pe

întârziatul D-l Branham.” Ei bine, am o mulţime de lucruri de
făcut aşa că eu—eu doar întârzii din când în când. Dar de data
asta nu am putut evita. A fost din cauza vremii de data asta. Pot
pune vina pe vreme şi să scap. A trebuit să amân, Frate Rose,
doar un pic. Bună dimineaţa, Soră Rose. Şi sunt bucuros să-i
am în această dimineaţă aici, pe Fratele Rose şi Sora Rose, şi pe
Fratele Sharrit, şi pemulţi fraţi, voi oameni buni de acolo.
2 Eu aud că, cineva îmi spune, „Când plouă în Phoenix, toţi
stau în pat,” aşa o schimbare, ştiţi. Într-una din aceste zile voi
primi o masă gratuită. Ei îmi spun că poţi avea o masă gratuită
în fiecare zi în care soarele nu străluceşte. Eu am să urmăresc
asta astăzi, să-i fac să plătească pentru aceea.
3 Vorbeam seara trecută, la o anumită biserică. Chiar nu-mi
amintesc numele acesteia. Şi astfel noi am avut un timpminunat,
seara trecută, la serviciu. Şi acolo la Fratele Outlaw, şi sus la
Tempe, şi noi chiar avem un timp minunat în această părtăşie. Şi
mă aştept să-i întâlnesc pe toţi aceşti fraţi lucrători la convenţie,
astfel noi vom avea timp cumva să stăm comozi, Frate Rose, şi să
stăm de vorbă unii cu alţii. Şi pentru asta am venit, ca să avem
părtăşie. Şi am avut…verificând programul nostru şi să găsim
aşa de multe locuri. Dar m-am gândit că asta a fost cea mai
mare ocazie, pentru că am—am putut să-i întâlnesc pe ceilalţi,
am reuşit să-i văd şi să petrec timp cu ei.
4 Uneori în predicare, fiecare lucrător este înţeles greşit, într-
un fel sau altul. De multe ori, oamenii iau ceva ce tu spui şi doar
cumva…Asta se înclină puţin spre ei, aşa că ei o vor spune în
felul acela. Şi apoi următorul o preia, şi se înclină puţinmaimult.
Deodată, este total deviat.
5 Astfel—astfel noi, de multe ori, în predicare, eu cumva vizez
denominaţiunile şi organizaţiile şi aşa mai departe. Uneori,
oamenii spun atunci, „Fratele Branham este împotriva unei
organizaţii.” Este greşit. Nu sunt împotriva nici unei organizaţii.
Dar este că de atâtea ori oamenii chiar depind de acea
organizaţie, vedeţi, şi îşi pun nădejdile lor toate în aceea în loc
să se bazeze pe Cristos.
6 Vor să vadă câţi membri pot să aducă în acea organizaţie.
Acum, asta e foarte bine. Eu—eu…Este în ordine. Eu cred că
fiecare organizaţie ar trebui să aducă câţi membri pot. Asta
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e foarte bine. Dar când ajungeţi să luaţi pe cei neconvertiţi
şi să puneţi mai mult pe aceea decât o faceţi pe accentuarea
Duhului Sfânt, aşa cum spunea mai devreme Fratele Rose, şi aşa
mai departe, atunci îi faceţi—îi faceţi pe oameni să gândească,
„Noi aparţinem la aceasta, şi noi aparţinem la aceea.” La urma
urmelor, noi toţi aparţinem lui Dumnezeu. Vedeţi?
7 Acum, dacă aş vedea un om mergând în jos pe râu într-
o barcă…Şi eu locuiesc lângă un râu în Indiana, Râul Ohio,
şi sunt chiar lângă cascade. Este un loc foarte periculos, acele
cascade, pentru că v-ar zdrobi pe loc. Dacă aţi trece vreodată
prin acele cascade, nu există nicio barcă care să poată trece,
pentru că este aşa, cam o cădere de patruzeci sau cincizeci de
picioare drept în jos, şi apoi un vârtej mare se ridică de la fund,
care se izbeşte direct de stâncă, stratul solid de rocă de acolo. Şi
presupun că valurile, valurile înspumate, se revarsă din cascade
de la patruzeci de picioare înălţime, vedeţi, unde izbesc fundul
şi se ridică din nou. Şi atunci cad rostogolindu-se în felul acela,
şi se revarsă într-un tranşeu mare care este cam de şaizeci sau
şaptezeci de picioare adâncime. Şi înăuntru acolo este un vârtej
care îl învârte în această direcţie, şi îl aduce afară şi merge în jos
printr-un canal. Nu există nicio cale de supravieţuire, vedeţi.
8 Un om s-a dus cu un timp în urmă îmbrăcat cu o vestă de
salvare. Au văzut asta numai când el a căzut, în felul acela.
[Fratele Branham îşi pocneşte degetul—Ed.] Chiar şi acea vestă
de salvare, acel curent teribil doar l-a tras sub apă. Şi nu l-au
găsit niciodată. Nu s-a ştiut niciodată ce s-a întâmplat cu el. El
a rămas prins de stânci sau margini acolo înâuntru, poate o milă
sau două în jur, în felul acela, şi nicio cale de supravieţuire.
9 Şi dacă eu aş vedea pe cineva mergând în jos pe râu într-
o barcă mică şi veche, stând acolo citind, mergând înainte, şi
eu aş începe să strig la el, „Ieşi din acea barcă. Acea barcă nu
va reuşi să treacă prin acei curenţi.” Acum, asta nu este pentru
că eu am ceva împotriva acelui om, chiar dacă eu trebuie să-l
cert şi să-i vorbesc foarte dur. Nu este că eu am ceva împotriva
omului. Eu îl iubesc pe om, dar ştiu că se va izbi. Acesta emotivul
pentru care strig la el. Pentru că el nu este…Este pentru că eu îl
iubesc, este—este motivul pentru care strig. Dacă nu mi-ar păsa,
aş spune, „Păi, cale bătută,” mergi înainte, vedeţi, dacă nu mi-
ar păsa de el.
10 Dar motivul că eu spun acele lucruri este pentru că eu
sunt zelos pentru Biserică. Eu—eu sunt zelos pentru Biserica lui
Dumnezeu. Şi eu—eu nu pot să O văd că devine doar cu o gândire
organizaţională. Şi eu ştiu tendinţa aceea, că acela este felul în
care fiecare biserică s-a izbit de acele stânci, chiar aşa, chiar prin
acea tendinţă organizaţională.
11 Doar gândiţi-vă la trezirea din timpul Luteranilor, observaţi
încotro s-a dus. Şi de îndată ce se izbesc de aceea, nu semai ridică
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niciodată. Luteranii nu s-au mai întors niciodată. Priviţi la
Metodiştii luiWesley, nu s-au întors niciodată. Priviţi la Pelerinii
Sfinţeniei, Nazarineni, toţi ceilalţi, Baptişti, Prezbiterieni. Au o
trezire, şi atunci un om se ridică cu puterea lui Dumnezeu peste
el, el începe o mişcare în Duhul. Apoi de îndată ce acel om se
duce, atunci ei încep o organizaţie de la aceea.
12 Ca Institutul Biblic al lui Moody, un loc minunat, dar nu va
fi niciodată cum l-a avut Moody. Vedeţi? Şi lucrurile susţinute de
Moody, sunt la un milion de mile depărtare, aşa că iată. Şi acum
este tot intelectual, pe când Moody a avut în Duhul, vedeţi. Şi
astfel voi—voi aflaţi că, în acele lucruri.
13 Acum, când am început de prima dată, şi am venit aici la
Phoenix, cu ani în urmă, în mişcarea Penticostală, am avut o
ocazie să încep eu însumi o organizaţie. Fraţii Ploii-Târzii au
venit la mine, au zis, „Asta e. Să începem. Păi, noi vom fi—fi mai
mari decât toţi ceilalţi.”
14 Am spus, „Îndurare! Nu asta este. Nu este—nu asta este
treaba, fraţilor. Sunteţi—sunteţi la un milion de mile departe
de—de cale. Dumnezeu nu va binecuvânta niciodată lucrul
acesta.” Citiţi istoria. Citiţi Biblia. Nu va fi niciodată o altă
organizaţie din asta, care să vină din asta. Aşa este. Aceasta
se va organiza şi merge în…Este în starea Laodiceană acum.
Dar îţi spun, frate, că nu sunt alte organizaţii binecuvântate de
Dumnezeu care să apară. Nu va veni nimic din asta. Suntem la
Venirea Domnului. Vedeţi? Şi Dumnezeu va lua rămăşiţa afară
din această mare mişcare ecumenică, care este în mişcare acum,
pentru Mireasă, dar nu va mai fi nimic care să se organizeze,
spiritual. Vedeţi? S-a terminat.
15 Când îi văd pe fraţii mei, fraţi scumpi, că se înclină în
acea direcţie, atunci doar protestez din răsputeri. Şi uneori
fraţii spun, „Păi, Fratele Branham este împotriva noastră. Noi
suntem…” Este greşit. Vai! Este—este lucrul cel mai departe de
mintea mea, este să fiu împotriva cuiva. Eu sunt—eu sunt pentru
voi. Sunt fratele vostru, vedeţi, şi încerc cât pot eu de bine. Şi
acesta-i motivul pentru care nu m-am înscris la o organizaţie
anume, aşa ca să pot sta în spărtură şi să spun, „Frate, nu. Nu
aceea este calea.”
16 Ei spun, „Noi aparţinem de Adunări.” Asta-i minunat.
Adunările lui Dumnezeu au fost o mare binecuvântare pentru
mine. „Noi suntem Foursquare.” Ei bine, uitaţi ce binecuvântare
au fost ei pentru mine. „Noi suntem Numele lui Isus.” Uitaţi
ce binecuvântare au fost ei pentru mine. „Noi suntem aceia,
ceilalţi.” Oricare, toate sunt binecuvântări. Ei sunt—ei sunt
poporul lui Dumnezeu. Vedeţi? Şi poporul lui Dumnezeu este în
toate acestea.
17 Şi când ajungem să ne asociem, să spunem, „Noi suntem
chiar puţin mai buni decât Biserica lui Dumnezeu,” vedeţi, sau,
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„Noi suntem puţin mai buni decât Foursquare sau Numele lui
Isus,” sau ceva de genul acesta. Pe când noi suntem doar un…
S-ar putea să diferim puţin în ideile noastre. Astăzi, noi toţi am
fost la masă, am lua toţi o plăcintă diferită, dar toţi mâncăm
plăcintă la fel, vedeţi. Asta e ideea. Deci ideea despre asta, este,
dacă—dacă noi putem doar să vedem părtăşia noastră. Deci nu
începeţi să vă înclinaţi spre organizaţie. Înclinaţi-vă spre Calvar.
Deveniţimorţi faţă de aceste alte lucruri. Vedeţi? Şi eu cred…
18 Daţi-mi voie să spun asta cât o am în minte. Eu cred că o
organizaţie a avut un rol bun. Căci, de multe ori, fraţilor, ori cât
de mult nu ne place să ne gândim la asta, au fost lucruri care s-
au ivit printre noi, şi lucruri ca acestea, care au fost erezie. Şi
oamenii vor lua acele erezii şi vor împrăştia oamenii în toate
părţile. Şi un grup de fraţi se adună împreună care sunt…
care eu…Ce vreau să spun este să iasă aşa cum au făcut ei în
vremurile de la început şi tot felul de lucruri. Şi—şi încă avem
toate acestea astăzi, vedeţi, sunt încă în mişcare. Şi un popor
care se pot unii…
19 Adevărata imagine a Penticostalilor, după părereamea, când
e vorba de organizaţie, este—biserica, Fratele Pethrus, biserica
Filadelfia în Suedia. Acum, lor nu le pasă ce fel de doctrină aveţi
voi, atât timp cât este Scripturală. Dacă vreţi să vedeţi în acest
fel, în acel fel, sau orice, atât timp cât voi aveţi părtăşie şi trăiţi o
viaţă cu adevărat curată şi sfântă. Iată. Asta e bine. Şi dacă vreţi
să spuneţi că Isus vine pe un cal alb, şi celălalt a spus că El vine
pe un nor alb, aşteptaţi-L în felul acela. Doar mergeţi înainte,
atât timp cât trăiţi o viaţă bună, curată şi aveţi părtăşie. Aşa se
face. Asta este.
20 Asta, ei bine, acum, acesta este un motiv, prieteni, pentru
care sunt cu acest grup al Oamenilor de Afaceri. Pentru că, ştiu
că sunt multe lucruri acolo care ar trebui să fie îndreptate. Dar
este—este ce avem noi mai bun. Da. Aşa este. Da. Sunt multe
lucruri care va trebui să le spun. Şi—şi voi, fraţii de aici vă vor
spune, eu nu-i menajez niciodată. Eu sunt aici ca slujitor al lui
Dumnezeu, să spun Adevărul. Şi eu trebuie să răspund pentru
asta. Aşa este. Fratele Rose a spus, „De asta ne place de tine.”
Păi, aceea—aceea, păi, noi nu putem…Noi—noi trebuie să stăm
cu acest Cuvânt. Vedeţi?
21 Chiar nu de mult, cred, eraţi în…Eu eram în străinătate,
sau acolo pe insulă anul trecut, şi au avut o adunare, şi unii
dintre fraţi se lăudau în această mare adunare la care au fost
prezenţi oamenii de afaceri, în toată ţara. Şi vorbeau despre,
„Eu am avut o clădire mică în colţ. Nu îmi mergeau afacerile.
Şi am avut un timp teribil. Şi pe neaşteptate, eu—eu am intrat
ca să îl primesc pe Cristos, şi—şi, oh, eu am totul acum.” Acum,
asta e bine. Apreciem asta. E bine, dar prosperitatea nu înseamnă
întotdeauna Cristos. Asta, vedeţi, şi noi trebuie să fim atenţi cu
asta. Acum, asta e bine. Vedeţi? Eu…Nimic împotrivă.
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22 Dar eu cumva le-am atras atenţia la fraţi în seara aceea.
Ne-am dus la motel unde un—un grup dintre noi eram cazaţi, şi
Fratele Shakarian şi noi toţi. Şi am zis, „Păi,” am zis, „fraţilor, o
să vă spun.” Am zis, „Eu—eu cred că voi fraţilor sunteţi cel mai
minunat grup de oameni pe care i-am întâlnit vreodată, în viaţa
mea. Dar,” Am zis, „treaba stă aşa,” am zis…
23 Eu nu aparţin la nicio organizaţie, dar eu aparţin la
acea părtăşie cu aceea. Eu port un carnet de părtăşie cu ei,
singurul cartonaş pe care îl port, deoarece acesta reprezintă
toate organizaţiile, vedeţi. Şi asta-i ce îmi place. Pentru asta mă
străduiesc.
24 „Dar,” am zis, „lucrul care mă îngrijorează, că voi fraţilor
înaintea acelor oameni de acolo, care sunt de o mie de ori mai
prosperi decât sunteţi voi, şi apoi încercaţi să le spuneţi că
Cristos este prosperitate. Să nu încercaţi niciodată să le vindeţi
asta.” Vedeţi?
25 Să nu încercaţi niciodată să vă comparaţi cu lumea. Să vină
lumea pe terenurile noastre. Nu vă duceţi voi pe terenul lor.
Vedeţi? Vedeţi? Dacă vă duceţi pe terenul lor, noi niciodată nu
vom străluci cu ei. La urma urmei, Evanghelia nu străluceşte;
ea radiază. Hollywoodul străluceşte. Evanghelia radiază. Este o
mare diferenţă între a radia şi a străluci.
26 Şi astfel, acum, şi am zis, „Primii fraţi Penticostali care
aveau ceva, au încercat să scape de ce aveau, şi să-i hrănească pe
săraci, şi aşa mai departe în felul acela, şi s-au dus fără nimic,
vedeţi, să propovăduiască Evanghelia, să se asocieze.” Am zis,
„Acum noi încercăm să ne lăudăm cu cât de mult avem.” Am zis,
„Ce diferenţă este!”
27 Şi un frăţior scump, după câteva momente el s-a ridicat, mi-
a zis, a zis, „Frate Branham, aceea a fost una dintre cele maimari
greşeli pe care le-au făcut oamenii vreodată.”
28 Şi am zis, „Acum, uite, frate, eu nu am încercat să fac aluzie
ca oamenii să vândă ce au. Dar încerc doar să atrag atenţia
acestor oameni de afaceri.”

A zis, „Aceea a fost ceamaimare greşeală, pe care oamenii.”
29 Am zis, „Ei au făcut asta prin Duhul Sfânt. Duhul Sfânt le-
a spus să facă asta.” Duhul Sfânt spune la oricine să facă orice,
tu să faci ce îţi spune El să faci.
30 Şi el a zis, „Păi, asta a fost cea mai rea greşeală care a făcut-
o biserica vreodată.”
31 Am zis, „De ce, frate?” Şi chiar acolo înaintea omului cu care
vorbeam.
32 A zis, „Pentru că, la prima ceartă care s-a ivit acolo în
biserică, acolo era o diferenţă între Greci şi—şi Evrei, şi aşa mai
departe,” a zis, „oamenii aceia nu au avut un loc unde să meargă.
Nu au avut nici măcar o casă la care să se întoarcă.”
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Am zis, „Exact voia lui Dumnezeu.”
El a zis, „Cum ar putea fi aceea voia lui Dumnezeu?”

33 Amzis, „Ei aumers peste tot, răspândind Evanghelia, pentru
că ei nu aveau unde să meargă.”
34 Duhul Sfânt nu face nicio greşeală. Chiar nu face. Asta e tot.
Şi aşa cum spuneam seara trecută, voi trebuie doar să vă prindeţi
de Dumnezeu, şi să vă prindeţi de Cuvântul Lui, şi să vă ţineţi
tare de Acesta. Nu contează unde vă conduce El, doar continuaţi
să-L urmaţi. Continuaţi în acest fel.
35 Dar eu sunt cu certitudine un—un susţinător al acestei
părtăşii a Oamenilor de Afaceri. Şi la fiecare convenţie la care
sunt invitat, eu întotdeauna merg şi vorbesc, spun tot ce pot. Nu
încerc doar să inventez ceva să spun, care ar fi pe placul cuiva,
Aşa-şi-aşa. Dar de fiecare dată când merg la adunarea mea, eu
încerc să studiez şi să mă rog şi să postesc, şi să spun, „Doamne
Isuse, ce—ce aş putea eu să spun care să fie de ajutor pentru acei
oameni.”
36 Toţi ştiu că eu nu sunt un predicator. Nu sunt un vorbitor.
Eu—eu sunt…Toţi ştiu asta. Nu sunt un predicator. Al meu—
mesajul meu este rugăciunea pentru bolnavi, şi aşa mai departe
în felul acela. Dar, eu nu sunt un predicator. Oricine ar şti asta,
să mă audă predicând. Dar ce spun eu, vreau să dau o lovitură
care va produce ceva.
37 Nu ca să se spună, „Nu este el un—un vorbitor puternic? Nu
îşi foloseşte el corect gramatica? Nu este el minunat la amvon?”
Eu nu vreau asta. Eu—eu nu aş putea să o fac. Dumnezeu nu m-
a chemat pentru asta.
38 Dar eu încerc să găsesc ceva care să ajute acea persoană, şi
biserica aceea să fie o biserică mai bună, să-i ajut să fie oameni
mai buni, rugându-mă pentru lucrul acesta.
39 Acum, eu am vorbit cumva în felul acesta pentru că am văzut
câţiva oameni că se strâng încă, şi plouă. Acesta-i motivul pentru
care spuneam aceste lucruri. Acum, la şi un sfert.
40 Şi acum vreau să-i mulţumesc fratelui. Îl cunosc de mult pe
Fratele Fuller, întotdeauna l-am iubit, din adâncul inimii mele.
Şi noi avemmulte lucruri în comun, Frate Fuller. Şi astfel noi…
L-am văzut pe Fratele Fuller de mulţi ani, şi ştiu că este cu
adevărat un om veritabil al lui Dumnezeu, şi îl iubesc. Şi sunt
aici în această dimineaţă ca să fiu în părtăşie. Îmi pare aşa de rău
că am pierdut seara lui când a fost anunţat în acest loc aici, dar
a fost ceva ce eu nu am putut evita. Şi eu sunt bucuros să fiu aici
în această dimineaţă, să văd biserica lui, frumos, cumDumnezeu
i-a prosperat şi i-a binecuvântat. Şi—şi tot ce El a făcut pentru
el, eu cu certitudine apreciez asta. Fie ca Dumnezeu să continue
să-l binecuvânteze, şi să binecuvânteze acest tabernacol, şi—şi—
comitetul de administratori, diaconii, şi toţi membrii bisericii. Şi
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fie să creşteţi şi să prosperaţi în harul Domnului, este rugăciunea
mea smerită.
41 Acum, înainte să ne apropiem de Cuvânt, să ne apropiem de
Autor, mai întâi. Să ne plecăm capetele doar un moment pentru
rugăciune.
42 În timp ce stăm solemn acum în Prezenţa lui Dumnezeu, cu
capetele şi inimile noastre plecate, este o cerere în inima voastră,
acel ceva de care aveţi nevoie, care aţi vrea ca Domnul să vă dea,
ca eu să vă pot aminti în rugăciunea mea în această dimineaţă
aici la biserică? Aţi vrea doar să faceţi de cunoscut prin ridicarea
mâinii? Doar păstraţi asta în mintea voastră, ce este. Domnul să
vă acorde fiecăruia dintre voi cererea voastră.
43 Tată Dumnezeumilostiv şi sfânt, Care ai creat toate lucrurile
prin Cristos Isus, spre slava Lui, venim în Prezenţa Ta în această
dimineaţă cu mulţumire în inima noastră. Şi aşa cum am condus
prin ploaie, şi bate vântul, ploaia cade, ne rugăm, Tată Ceresc,
ca Tu să torni peste noi ploaia Cerului, ploaia spirituală, ploaia
târzie şi ploaia timpurie, împreună, în inimile noastre astăzi.
44 Ne rugăm, Tată, ca Tu să binecuvântezi această biserică.
Suntem aşa de mulţumitori pentru ea, pentru păstorul ei, pentru
adunarea ei, pentru…un loc unde oamenii se pot întâlni cu un
acoperiş deasupra capului lor şi un scaun frumos şi confortabil
în care să stea.
45 Ne întoarcem în mintea noastră în istoria acestei Biserici
timpurii, această Biserică timpurie, apostolică, catolică, şi
vedem cum stăteau ei pe lespezi de stânci sau pe orice puteau, ca
să audă Cuvântul lui Dumnezeu, şi apoi îngenuncheau pe podea,
şi era frig şi piatră şi pământ, şi acolo îşi ridicau mâinile spre
Cer şi se bucurau de Prezenţa Duhului Sfânt. Le dădeai aşa o
determinare în viaţa lor încât ei puteau păşi într-o groapă cu lei,
fără să facă măcar o mişcare, ci cu zâmbetul pe faţă, privind spre
Cer, ştiind că în câteva minute, vor fi în Prezenţa Celui pe Care
Îl iubeau ei.
46 Oh, credinţa părinţilor noştri, încă vie, în ciuda temniţei,
a flăcării şi a sabiei. Reînnoieşte în noi, O Doamne, o
astfel de credinţă. Dă-ne marea binecuvântare apostolică a
Duhului Sfânt.
47 Fiecare astăzi care a avut mâinile ridicate, Tu ştii de ce au
ei nevoie, Doamne. Tu şti ce era în spatele acelei mâini, ce motiv
şi obiectiv în inima aceea. Numai Tu poţi oferi fiecare nevoie,
Doamne. Şi mă rog pentru ei, neştiind nevoia lor, dar oferind
rugăciunea mea ca o petiţie pentru ei. Ca slujitor al Tău, mă rog
sincer pentru fiecare, ca, orice au cerut ei, fie ca ei să primească.
Binecuvântează-i, Tată.
48 Şi acum în timp ce citim din Cuvântul Tău, şi predăm la
această oră de şcoală Duminicală, aşa cum este, în această
dimineaţă, mă rog ca Tu să iei aceste Cuvinte şi să decojeşti orice
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necredinţă de pe Ele, Doamne; ca orice putere a lui Satan care ar
încerca să se ridice şi care Le-ar opri să crească, fie să meargă la
fiecare inimă, şi acolo să devină pomi fructiferi ai neprihănirii,
Doamne. Credinţă, rodind ceea ce ai rânduit Tu să facă Cuvântul
Tău, spunând, „Nu se va întoarce la Mine gol, ci va împlini ce a
fost menit să facă.”
49 Acum, Doamne, sfinţeşte pe slujitorul Tău. Cuvântul tău
este deja sfinţit. Şi, împreună, fie ca noi să fim în stare să
hrănim turma pentru care Duhul Sfânt ne-a dat—tutela. Cerem
în Numele lui Isus. Amin.
50 Acum, pentru voi cărora vă place să citiţi uneori, împreună
cu—Mesajul, eu aş…Vă cer, dacă aţi vrea să deschideţi Cartea.
Şi eu am doar un mic Mesaj de şcoală Duminicală, ca să spunem
aşa, pentru oameni în dimineaţa aceasta.
51 Măputeţi auzi bine, peste tot în jur, peste tot? Ammutat acest
microfon sus. Sunt doar puţin răguşit. Eu, imediat ce am ajuns
aici, am luat gripă. Diavolul a încercat din răsputeri să mă ţină
departe de aici. Nu ştiu. Cred căDumnezeu cu siguranţă va turna
ceva măreţ în această convenţie de data aceasta, pentru că Satan
a făcut tot posibilul ca sămă ţină departe de aceasta.
52 Dar acum vom citi din Geneza, capitolul 22. Şi voi care veţi
deschide Biblia voastră, să citim o parte din Acesta, împreună.
Geneza 22, să începem cu versetul 9.

Şi au ajuns la locul despre care i-a spus Dumnezeu; şi
Abraham a zidit acolo un altar, şi a aşezat lemnele pe el,
şi a legat pe fiul său Isaac, şi l-a pus pe altar deasupra
lemnelor.

Apoi Abraham a întins mâna şi a luat cuţitul ca să
junghie pe fiul său.

Atunci îngerul DOMNULUI l-a strigat din ceruri, şi a zis,
Abrahame, Abrahame: şi el a zis, Iată-mă.

Şi el a zis, Să nu puimâna pe băiat şi să nu-i faci nimic:
căci ştiu acum că te temi de Dumnezeu, întru cât n-ai
cruţat pe fiul tău, pe singurul tău fiu de la mine.

Şi Abraham şi-a ridicat ochii, şi s-a uitat, şi iată
înapoia lui un berbec încurcat cu coarnele sale în tufiş,
sau în coarnele lui, adică: şi Abraham s-a dus şi a luat
berbecul, şi l-a oferit pe…ca ardere de tot în locul fiului
său.

Şi Abraham a pus acelui loc numele Jehovah-jireh:
după cum se spune până în ziua de azi, În muntele
DOMNULUI se va vedea.

Şi îngerul DOMNULUI a chemat a doua oară din ceruri
pe Abraham,
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Şi a zis, Pe mine însumi am jurat, zice DOMNUL,…
pentru că ai făcut lucrul acesta, şi n-ai cruţat pe fiul tău,
pe singurul tău fiu:
Te voi binecuvânta foarte mult, şi-ţi voi înmulţi foarte

mult seminţele ca stelele…cerului, şi ca nisipurile…
de pe ţărmul mării; şi sămânţa ta va stăpâni poarta
vrăjmaşului lui;

53 Vreau să iau acea ultimă frază de acolo pentru un text: Şi
Sămânţa Ta Va Stăpâni Poarta Vrăjmaşului Lui. Asta este o—o
făgăduinţă minunată.
54 Acum, suntem toţi familiarizaţi cu această întâmplare, poate
am citit-o iar şi iar, în repetate rânduri, despre Abraham, şi cum
Dumnezeu l-a chemat afară din ţara lui, şi cum că el era doar
un om obişnuit, nimic special. Dar Dumnezeu l-a chemat şi i-a
făcut o făgăduinţă.
55 Acum, vreau ca voi să observaţi că această făgăduinţă pe
care Dumnezeu a făcut-o lui Abraham nu a fost doar pentru
Abraham, ci a fost pentru sămânţa lui după el. Acum, mulţi
oameni spun, „Oh, dacă eu aş fi fost ca Abraham, dacă eu aş
fi fost acolo unde Dumnezeu ar fi vorbit cu mine şi—şi mi-ar
fi dat o asigurare aşa cum a făcut El cu Abraham, atunci eu aş
avea, eu—eu aş avea într-adevăr credinţă, Frate Branham, dacă
doar aş fi avut, dacă Dumnezeu mi-ar fi vorbit cum a vorbit El
cu Abraham.” Dar voi aveţi aceeaşi făgăduinţă pe care a avut-o
Abraham, asta este, dacă voi sunteţi Sămânţa lui Abraham.
56 Atunci ziceţi, „Dar, Frate Branham, eu sunt dinNeamuri. Nu
aş putea avea sămânţa lui Abraham.”
57 Sămânţa lui Abraham nu era sămânţa naturală. Era
Sămânţa spirituală, căci tăierea împrejur a aceleia nu era nimic.
Făgăduinţa, El chiar i-a dat-o înainte de tăierea împrejur. Dar i-
a fost dată înainte de tăierea împrejur, şi aceasta nu a fost pentru
că el a fost tăiat împrejur şi în legământ cu Dumnezeu în felul
acela. Este pentru că Abraham a crezut peDumnezeu.
58 Şi Scriptura a spus, că, „Atunci când suntem morţi în
Cristos, devenim Sămânţa lui Abraham.” Pavel vorbeşte despre
asta, „Şi cel care este Iudeu nu este Iudeu pe dinafară, ci Iudeu
înlăuntru.” Deci, dacă sunteţi născuţi din Duhul lui Dumnezeu,
„sunteţi Sămânţa lui Abraham, şi sunteţi moştenitori cu
Abraham conform făgăduinţei.” Vedeţi? Deci fiecare făgăduinţă
pe care Dumnezeu i-a dat-o lui Abraham este a voastră, pentru
că spiritual voi sunteţi Sămânţa lui Abraham.
59 Şi sunteţi mai Iudei decât aţi fi dacă aţi fi născuţi din sânge
de Iudeu, şi apoi—şi apoi să fii un Iudeu ortodox în acea biserică,
şi un tăgăduitor al acestui preţios Duh Sfânt şi al Domnului Isus
Cristos. Vedeţi? Sunteţi mai mult Iudei, pentru că sunteţi Iudei
care sunt născuţi dintr-o făgăduinţă din Cer, pe care Dumnezeu
i-a dat-o lui Abraham, şi Abraham a acceptat-o prin credinţă, şi
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asta l-a făcut pe el să fie ceea ce era. Până la urmă, un Iudeu este
doar separare, şi a trece dincolo, Evreu, şi aşamai departe.
60 Acum, dar când te-ai separat de lucrurile lumii, ai trecut
peste linia aceea de separare, şi eşti străin într-o ţară străină,
o ţară în care nu erai, la început, cu un popor cu care nu te-ai
asociat la început, atunci devii un Iudeu spiritual. Pentru că, în
acelaşi fel cum Abraham, prin credinţă, şi-a părăsit ţara, şi-a
părăsit poporul, s-a dus într-o ţară străină cu oameni străini,
voi aţi lăsat familia voastră, aţi lăsat lumea în urmă, ia-ţi lăsat
în urmă pe asociaţii voştri, aţi trecut dincolo, prin Sângele lui
Isus Cristos, şi sunteţi călători, în căutarea unei Cetăţi, al cărui
Ziditor şi Făcător este Dumnezeu, aşa cum a fost Abraham.
Pelerini, împreună cu El, locuind în corturi, biserici, concetăţeni
ai Împărăţiei Cerului, moştenitori ai tuturor lucrurilor prin Isus
Cristos. Vedeţi? Noi am trecut dincolo, ne-am separat.
61 Acum, Abraham, făgăduinţa este făcută lui Abraham şi
Sămânţei lui după el. Acum, Dumnezeu i-a dat această
făgăduinţă lui Abraham, referitor la Sămânţa lui, că va stăpâni
poarta vrăjmaşului lui după ce El l-a încercat pe Abraham, l-a
testat peAbraham.Acum, după ce a venit încercarea, atunci…
62 Abraham a fost deja convertit, am numi asta, de la păgânism
laDumnezeu. Şi atunci Dumnezeu i-a dat, ca un semn alDuhului
Sfânt, tăierea împrejur. Apoi, după tăierea împrejur, atunci a
venit timpul încercării.
63 Un simbol foarte frumos aici al Bisericii, că, după ce am
fost mântuiţi, atunci ni se dă pecetea tăierii împrejur făgăduită,
care nu este a trupului, ci a Duhului. Şi Duhul Sfânt este
tăierea noastră împrejur. Este cuţitul ascuţit al lui Dumnezeu.
Acesta separă şi taie afară surplusul de carne, al lumii, de
la noi. Cuvântul lui Dumnezeu, mai ascuţit decât o sabie cu
două tăişuri! Astfel, vedeţi, se întoarce drept înapoi, Cuvântul
lui Dumnezeu este lucrul pe care Duhul Sfânt îl foloseşte; nu
crezuri, nu denominaţiuni. Ci Cuvântul este ceea ce ne separă de
lucrurile lumii. Taie la o parte ideile noastre şi alte lucruri, şi ne
consacră în întregime pentru Dumnezeu.
64 Isus a spus, „Dacă rămâneţi înMine, şi Cuvântul Meu în voi.”
Iată. Atunci, nu este cuvântul vostru. Este Cuvântul Lui. Atunci,
vedeţi, „Dacă voi rămâneţi în Mine, şi Cuvântul Meu în voi, aţi
putea să cereţi ce vreţi.” Aha. Vedeţi? Asta înseamnă, că voi nu
rostiţi cuvântul vostru. Rostiţi Cuvântul Lui.
65 Şi atunci Duhul Sfânt este Acela care ia Cuvântul lui
Dumnezeu şi ne separă de aceste lucruri ale lumii, vedeţi,
tăiere împrejur, taie la o parte. Apoi treceţi printr-un timp de
încercare.
66 Acum, Abraham, după ce a fost chemat afară, ţara Haldeilor,
cetatea Ur, el a devenit un pelerin, un călător. Şi atunci
Dumnezeu l-a chemat, după ce a fost dovedit că el urma să
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meargă înainte şi să ia pe Dumnezeu pe Cuvântul Lui. Apoi, ce
a făcut Dumnezeu atunci, i-a dat un semn, că El l-a acceptat,
şi l-a tăiat împrejur. Şi el l-a tăiat împrejur pe Ismael şi toată
casa lui.
67 Şi acum vedeţi, când—când voi sunteţi chemaţi afară, mai
întâi treceţi printr-o încercare, să vadă dacă într-adevăr veţi
merge înainte. Şi atunci Dumnezeu vă dă Duhul Sfânt, care este
semnul că El a acceptat credinţa voastră pe care voi mărturisiţi
că o aveţi în El. Mă urmăriţi acum? El o va accepta.
68 Acum, eu vorbeam cu…S-ar putea să fie câţiva fraţi
Baptişti scumpi prezenţi aici. Şi toţi ştiu că eu am ieşit dintr-
o biserică Baptistă. Stăteam de vorbă cu fratele meu Baptist. Şi
mi-a spus, „Frate Branham?” Era unDoctor în Divinitate, un om
bun, un adevărat Creştin. A spus, „Dar, Frate Branham, de unde
iei acel botez al Duhului Sfânt ca fiind ceva diferit de credinţa
în Cristos Isus?”

Am spus, „Este diferit, fratele meu scump.”
69 A spus, „Nu crezi că atunci când îl primeşti pe Cristos,
primeşti Duhul Sfânt?”
70 Am spus, „Corect. Dar,” am spus, „vezi, tu doar mărturiseşti
că l-ai primit pe Cristos, până când El recunoaşte asta.”
71 A spus, „Frate Branham, Abraham l-a crezut pe Dumnezeu
şi asta i-a fost socotit ca neprihănire.”
72 Am spus, „Da. Dar Dumnezeu i-a dat un semn, că El a primit
credinţa lui, când El i-a dat pecetea tăierii împrejur, că El i-a
recunoscut credinţa.” Amin.
73 Acum, când noi îl primim pe Cristos ca Mântuitorul nostru,
atunci, dacă suntem sinceri în aceea, atunci Dumnezeu ne dă
un semn, că El a primit credinţa noastră în Cristos, dându-
ne pecetea tăierii împrejur, care este Duhul Sfânt. Aceea este
pecetea tăierii împrejur. „Să nu întristaţi pe Duhul Sfânt
al lui Dumnezeu prin care sunteţi pecetluiţi până în Ziua
Răscumpărării voastre.” Nu la următoarea adunare; ci până în
Ziua Răscumpărării voastre. Aşa este, Efeseni 4:30. Acum, aşa
este cum primim Duhul Sfânt.
74 Acum, dacă spuneţi, „Oh, eu sunt un credincios,” şi
Dumnezeu nu ţi-a dat încă Duhul Sfânt, El niciodată nu a
recunoscut lucrul acesta. Tu doar mărturiseşti că tu crezi. Dar
când toată îndoiala…Eu nu spun că nu eşti un credincios acum.
Într-o anumită porţiune, eşti un credincios.
75 Dar când Dumnezeu a găsit favoare, tu ai găsit favoare cu
El, adică, şi El te recunoaşte ca copilul Lui, şi El îţi cunoaşte
inima, şi vede sinceritatea ta, El ştie că toate lucrurile sunt tăiate
la o parte de la tine. Atunci te pecetluieşte în Împărăţia lui
Dumnezeu, prin Duhul Sfânt, dovedind lumii că a acceptat ce
credinţămărturiseşti că ai în El. Înţelegeţi acum?
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76 Acum, imediat după aceea, vine ispita. „Fiecare fiu care vine
la Dumnezeu trebuiemai întâi să fie pedepsit, încercat.”
77 Isus, de îndată ce a primit plinătatea Duhului, la râu, când
Ioan L-a botezat, imediat diavolul L-a dus în pustie, ca să treacă
printr-un timp de ispitire. Dar când El a luat Cuvântul lui
Dumnezeu şi l-a biruit pe diavolul, „Este scris. Este scris,” El s-
a întors atunci pregătit pentru slujba Lui.
78 Şi aşa a făcut Dumnezeu cu Abraham. Acum, Dumnezeu,
după ce l-a chemat afară din ţara lui, şi el s-a separat de ţara lui,
poporul lui, şi atunci Dumnezeu i-a dat pecetea tăierii împrejur,
apoi i-a dat fiul. Apoi a ajuns la acea încercare finală, chiar la
momentul când a trebuit să-l ofere pe propriul lui fiu Isaac ca
jertfă. Şi El a spus, „Văzând că nu l-ai cruţat pe singurul tău fiu,
Eu ştiu căMă iubeşti.” El i-a dat acea încercare.
79 Apoi imediat după aceea, bătălia a fost câştigată atunci, El
a zis, „Şi Sămânţa ta va stăpâni poarta vrăjmaşului lui.” Amin.
Îmi place asta. „Va stăpâni poarta vrăjmaşului lui.” Vom ajunge
la acel punct final doar în câteva momente, cu voia Domnului.
Acum El a găsit acest, pe Abraham credincios. După ce l-a
găsit pe Abraham credincios, atunci El i-a dat făgăduinţa că va
stăpâni poarta vrăjmaşului.
80 Acum acolo, de multe ori, unde mulţi dintre noi Penticostalii
am făcut o greşeală, şi să ne gândim, „Ei bine, Duhul Sfânt este
revărsat peste mine. Slavă lui Dumnezeu! Asta e tot ce trebuie să
am.” Nu, domnule. Tu doar atunci ai început. Tu, nu este atunci.
Este examenul vostru şi încercarea voastră.
81 Întocmai cum noi aflăm în—în, acolo în Vechiul Testament;
examinare, încercare, şi apoi poziţionarea unui fiu. Înfierea,
poziţionarea fiului după ce el este deja un fiu, a fost născut în
familie. El este un fiu, atunci va fi examinat şi încercat, şi crescut
de tutori, şi observat cum se va comporta. Şi atunci el este aşezat
poziţional egal, aproape, cu tatăl lui.
82 Acum iată ce este astăzi. Noi am avut vreo patruzeci de ani de
încercare a Penticostalilor, sau mai mult, vedeţi, biserica pusă la
încercare, observând dacă vor rezista, sau nu. Văzând ce voi…
Şi, vedeţi, iată unde o reiau. În loc să ne ţinem de cruce şi de
Cuvânt, şi să mergem înainte, noi ne modelăm după lume, o luăm
pe aici, o luăm pe aici, sau nemodelăm după asta.
83 Aşa cum întotdeauna am vorbit aşa de dur împotriva
oamenilor din această tendinţă modernă din ziua de azi, femeile
îşi taie părul, şi—şi bărbaţii cum se comportă şi aşa mai departe,
şi doar poartă haine imorale şi alte lucruri. Primesc aşa de
multă critică referitor la asta. Dar ce este? Este încercarea de
a salva acea biserică. Încerc să-i aduc aici sus, la Cuvântul lui
Dumnezeu, indiferent de ce are de zis restul lumii despre Asta.
Staţi cu Cuvântul lui Dumnezeu. Amin. Vedeţi? Vedeţi?
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84 Treaba cu asta este, aşa cum am spus seara trecută,
Penticostalii aşteaptă după un vâjâit de vânt puternic, dar ei
nu au reuşit să audă acel Glas mic şi blând. Vedeţi? Aceea, este
greşit să faceţi acele lucruri. Ei se gândesc, „Atât timp cât vâjâie
vântul, e bine.”
85 Dar asta nu a atras atenţia profetului. Vâjâitul vântului nu
l-a deranjat niciodată pe profetul Ilie în peşteră. Tunetele şi
fulgerele puternice, şi ploaia cu găleata, nu i-au atras atenţia
niciodată, deloc. Dar ceea ce l-a făcut să tresară a fost acel glas
mic şi blând, acel ceva vorbind cu interiorul. „Cuvântul Meu este
Adevărul. Cuvântul fiecărui om să fie o minciună, şi al Meu să
fie adevărat.” Asta-i ce l-a atras pe profet. Vedeţi?
86 Şi încă o va face. Cuvântul lui Dumnezeu atrage întotdeauna
acea minte spirituală, pentru că este gândul lui Cristos în voi,
care ştie că acel Cuvânt este adevărat.
87 Şi treceţi printr-un timp de încercare. Biserica trece printr-
un timp de încercare. Fiecare persoană trece printr-un timp de
încercare înainte ca să poată vreodată să stăpânească poarta
vrăjmaşului. Abraham a trecut prin asta. Cristos a trecut prin
asta. După ce Cristos a fost umplut cu Duhul Sfânt, acolo la
râul Iordan, El a trecut printr-un timp de încercare. După ce
Abraham a fost chemat afară, pus în ţara lui unde urma să
fie un pelerin, apoi i s-a dat tăierea împrejur, şi Dumnezeu l-a
întâmpinat în repetate rânduri, totuşi el a trebuit să treacă prin
timpul de încercare. Fiecare sămânţă a lui Abraham face acelaşi
lucru, Abraham şi Sămânţa lui.
88 O organizaţie, o biserică, acesta-i motivul că noi vedem
organizaţiile noastre cum cad pemarginea drumului, este pentru
că atunci când se ajunge la încercare. Ce încercare? Cuvântul
lui Dumnezeu. Iată încercarea. Cuvântul lui Dumnezeu este
încercarea. Vom face noi ce spune un grup de oameni să facem,
sau vom face ce spuneDumnezeu să facem? Iată diferenţa.
89 Au venit, zilele lui Dwight Moody, zilele lui Finney, Sankey,
Knox, Calvin, Spurgeon, toţi ceilalţi, acei oameni spirituali,
organizaţiile au urmat după ei. Au avut un grup de bărbaţi pe
atunci care şi-au croit căile lor în asta, fiecare crezând aceasta
şi aceea, şi adăugând puţin aici, şi luând puţin de acolo, şi
adăugând puţin aici, până când în final ei au făcut o organizaţie
din asta.
90 Şi când ei o fac, adevăratul credincios real, Dumnezeu vine
drept în jur şi ridică o persoană mică şi smerită, rupe lucrul
acela în bucăţi. Exact. Întotdeauna a făcut asta. Dumnezeu nu
se schimbă. Doar sfâşie acel lucru în bucăţi, nişte oameni cu
gândire spirituală care vor sta drept cu acel Cuvânt.
91 Daţi-mi voie să vă spun. Am o scrisoare acasă, despre
una dintre cele mai bune biserici, organizaţii mari în mişcarea
Penticostală. Acea sărmană femeie cu inima zdrobită mi-a scris
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o scrisoare. Şi ea a zis, „Frate Branham, eu purtam părul lung şi
aveam un coc la ceafă.” A spus, „Şi…La soţul meu îi plăcea.”
Şi a zis, „Ne-am mutat din oraşul unde noi aveam o biserică
care era cu adevărat spirituală, unde este această biserică mare,
prima biserică a oraşului.” Şi a spus, „Când am ajuns acolo, toate
surorile Penticostale aveau părul tăiat.” Şi a zis, „S-au luat de
mine privitor la asta. Am spus, ‘Nu, nu. Eu cred că Biblia spune
ca noi să nu facem asta; dezonorant să faci asta.’” Şi astfel ea a
spus doar, „Şi ei au continuat…” Râdeau de ea, zicând, „‚Hei,
al tău—cauciucul tău se dezumflă pe spate, roata ta de rezervă,’ şi
de toate în felul acela. Şi s-au luat de soţul meu, în aşa fel, încât
el m-a forţat să-mi tai părul.” Şi a spus, „Am fost condamnată,
de atunci.”
92 Gândiţi-vă la asta, o biserică Penticostală care trebuie
să stea pentru Cuvântul lui Dumnezeu! Iată unde vă duce
organizaţia voastră. Exact. Ei nu reuşesc să audă acel Glas mic
şi blând al Cuvântului, care îi cheamă la adevăr. Ei toţi ascultă
după vâjâit de vânturi puternice, şi multe strigăte şi dansuri,
spunând că au putere. Asta e în regulă. Şi eu cred în asta. Dar,
frate, când tu poţi dansa şi striga, şi apoi te întorci în jur şi
tăgăduieşti Cuvântul lui Dumnezeu, şi trăieşti ca lumea, acolo
este ceva greşit pe undeva. Exact.
93 Duhul lui Dumnezeu coboară, acel Glas mic şi blând, şi te
îndrumă chiar drept la Calvar, unde noi suntem morţi, şi viaţa
noastră este ascunsă în Dumnezeu prin Cristos, şi pecetluită prin
Duhul Sfânt. Atunci, doar acel Cuvânt trăieşte acolo. „Atunci
dacă voi rămâneţi în Mine, şi Cuvântul Meu în voi, cereţi ce vreţi
şi vi se va da.” Iată diferenţa.
94 Eu sper că nu vă par ca un fanatic. Dacă eu sunt, sunt—sunt—
nu sunt conştient de asta. Eu—eu cred că Cuvântul lui Dumnezeu
este Adevăr, şi trebuie să locuiască chiar aici. Şi dacă Acesta
locuieşte aici, Se va arăta în exterior. Trebuie! Viaţa voastră,
întreaga voastră alcătuire, va fi diferită.
95 Astfel când Dumnezeu i-a dat lui Abraham încercarea, el a
trecut, sută la sută. Şi ar…
96 Dumnezeu nu poate da unei organizaţii o încercare, pentru
că este toată amestecată. Dumnezeu nu lucrează în felul acela cu
organizaţia. El nu are de-a face cu naţiunile din rasaNeamurilor.
„El a ales un popor din Neamuri.” Israel, El a ales o naţiune. Dar,
dintre Neamuri, „El a ales un popor din Neamuri pentru Numele
Lui.” Astfel, vedeţi, nu este o organ-…Nu este o organizaţie.
Este un individ pe care El îl alege din Neamuri.
97 Şi când vine încercarea, vedeţi ce se întâmplă? Noi am
ieşit pentru justificare. Noi am primit botezul Duhului Sfânt în
mişcarea penticostală. Dar când se ajunge la timpul de încercare,
luăm învăţaţi iluştri, vor să fie ca lumea, întocmai cum a fost în
zilele mişcării lui Wesley şi toţi ceilalţi. Ei merg la şcoală. Ei—ei
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studiază ştiinţa. Şi studiază toate celelalte feluri de lucruri care
merg împreună cu educaţia. Şi ei încearcă să studieze psihologie.
„Doar cel mai bun lucru, ei bine, nu spune asta. Lăsaţi-i să facă
asta şi aia. Pentru că va…” Vedeţi, voi acumulaţi şi construiţi.
Obiectivul vostru—al vostru—al vostru este greşit. Motivul vostru
este greşit. Construiţi spre o organizaţie în loc să construiţi spre
Calvar. Cum aţi putea construi spre Calvar, fără să veniţi pe
calea Cuvântului?
98 „Căci noi suntem curăţiţi prin apa Cuvântului.” „Voi
rămâneţi înMine şi CuvinteleMele în voi, atunci cereţi ce vreţi.”
99 Iată unde vedem înfrângereamişcării Penticostale, pentru că
ei se îndepărtează de Cuvânt. Cuvântul va spune un lucru; ei vor
încerca să facă ca acea organizaţie să intre acolo pe undeva. Şi
se vor îndepărta imediat de acel Cuvânt, şi se vor integra direct
cu organizaţia. Şi vedeţi unde s-a dus? Este aproape ca şi restul
bisericilor. Dar atunci noi dansăm şi strigăm, şi vorbim în limbi,
şi sărim în sus şi-n jos, acele lucruri sunt în regulă. Organizaţia
lor este în regulă. Eu sper că am fost clar. Dar treaba este, acel
Glasmic şi blând al Cuvântului care vorbeşte. Asta este.
100 Voi treceţi printr-o încercare. Dumnezeu vă încearcă cum
l-a încercat pe Abraham. El încearcă Sămânţa lui Abraham,
după el. Şi acum, motivul pentru care noi nu stăpânim
poarta vrăjmaşului, motivul pentru care este aşa de mult
printre noi, este din cauză că noi nu suntem în stare să
suportăm încercarea. Şi daţi-mi voie să vă spun ceva, încercarea
Cuvântului este corect.
101 Motivul pentru care nu avem, şi nu vom avea niciodată…în
organizaţie. Eu cred că Penticostalii au o organizaţie bună. Unii
dintre cei mai minunaţi oameni pe care eu…stau…trăiesc pe
faţa pământului, aparţin în acele—acele organizaţii.
102 Adunările lui Dumnezeu, eu am prieteni acolo. Vai! Un frate
chiar acolo în Indiana, la care voi merge, să am o adunare, cred,
mai, cât mai repede. Fratele Roy Weed, este un om zonal, din
statul Indiana. Eu cred că el este un om evlavios. Dar, este un om
zonal al Adunărilor lui Dumnezeu.
103 Foursquare, oh, vai, cât de mulţi! Ralph McPherson şi mulţi
dintre acei fraţi, care sunt oameni evlavioşi, nimic referitor la
vieţile lor. Sunt oameni buni.
104 La Unitarieni, cum se numesc ei, Unitarieni. Sau, acum,
eu nu cred…Se numesc biserica Numele lui Isus. Jack Moore,
doar ca să numesc unul din…Sunt sute de ei, oameni minunaţi,
oameni buni, oameni evlavioşi.
105 Dar treaba este, frate, este asta, când vă prindeţi de acea
organizaţie. Vedeţi? Dumnezeu ia acele organizaţii, şi—şi ele
sunt toate căzute. Uitaţi-vă la ele, lumea se strecoară înăuntru.
Uitaţi-vă la femeile lor. Uitaţi-vă la bărbaţii lor. Uitaţi-vă la
starea lor. Eu aş putea să vă indic, persoane de la Adunările lui
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Dumnezeu care au diaconi în comitetul lor, care sunt căsătoriţi
de două sau trei ori, predicatorii care se comportă greşit.
Femei cu părul tăiat, poartă pantaloni scurţi, machiaj, şi încă
mărturisesc că au Duhul Sfânt, depind de dovada vorbirii în
limbi, sau de săritul în sus şi-n jos, sau strigare.
106 Ei omit acel Glas mic şi liniştit al Cuvântului. Acel Cuvânt
vă ţine în echilibru la cruce. Iată unde este. De aceea nu avem noi
proroci veritabili în biserică astăzi, ca Agab.
107 Iată de ce, biserica astăzi, ei—ei abia respectă vorbirea în
limbi când cineva vorbeşte, pentru că au auzit aşa de multă
falsitate şi comportament greşit, încât ei nu ştiu ce este bine şi
rău în asta.
108 Tălmăciri care sunt doar iluzii, cineva doar spune ceva
pentru că se simte călăuzit. Aceea nu este tălmăcire. Tălmăcirea;
nu cineva să se ridice şi să vorbească în limbi, un altul să se
ridice în câteva minute şi să tălmăcească ce a spus. Când unul
vorbeşte, celălalt tălmăceşte pe loc, spunând cuvânt cu cuvânt,
aceeaşi expresie, totul la fel. Acest om ar putea să prorocească,
dar nu este tălmăcirea. Unii dintre ei, acest tip de glas dă ceva,
acesta din spate dă altceva. Şi unii spun zece cuvinte, altul zice
cincizeci de cuvinte în urma acestuia, pentru o tălmăcire.
109 A tălmăci înseamnă „a spune, cuvânt cu cuvânt.” Dacă este
un Cuvânt al lui Dumnezeu, trebuie să vină, cuvânt cu cuvânt;
rând peste rând, rând peste rând. Acela-i felul cum trebuie să
vină Cuvântul.
110 Dar ce am văzut noi? Aşa multă falsitate! Şi ei au făcut asta,
astfel încât, în loc să stea cu Cuvântul, ei au pus asta acolo. De
îndată ce un om a făcut asta, ei l-au numit un Penticostal. Şi voi
ştiţi ce se întâmplă.
111 Când vine încercarea, timpul de încercare, atunci Sămânţa
începe, asta arată care este Sămânţă şi care nu este. Acum,
indiferent de ce s-a întâmplat, Abraham a stat cu Cuvântul,
făgăduinţa.
112 Dar astăzi organizaţia nu poate face asta. Şi unii dintre voi
fraţi scumpi care aparţineţi la acele organizaţii, voi să nu fiţi de
acord cu ei o dată, ştiţi unde ajungeţi. Câţi dintre voi?
113 Eu nu spun, în această clădire acum, dar câţi care au fost
în biroul meu, câţi au fost cu mine, spun, „Frate Branham, ştim
că acela este Adevărul. Dar dacă suntem daţi afară de aici, ce
vom face?”
114 Frate, ce vom face? Ţine-te de Calvar, ţine-te de făgăduinţă,
ţine-te de cruce, oricum.
115 Şi înăuntru acolo, ei au pe unii dintre cei mai minunaţi
oameni. Vedeţi? Dar ceea ce încerc să fac, este să spun, că
aceea trebuie să eşueze. Întotdeauna a eşuat şi întotdeauna va
eşua. Dar este, fie că voi eşuaţi sau nu, cu Dumnezeu, păstraţi
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Cuvântul lui Dumnezeu şi făgăduinţa Lui, mai întâi. Veţi fi
încercaţi prin Asta.
116 Veţi semna hârtii, că veţi face asta sau veţi face aia. Chiar
împotriva Cuvântului, voi totuşi o veţi semna. Aşa este. În inima
voastră, ştiţi că este greşit. Acela este acel Glas mic şi liniştit
care vorbeşte, acel Cuvânt. Nu-i de mirare că nu putem înainta,
pentru că s-a întâmplat ceva. V-aţi separat de acel Glas mic
şi liniştit. Aţi alergat afară prea repede. Dumnezeu vă chema,
dar aţi fugit afară prea repede, pentru că tunetele au bubuit,
fulgerele au luminat, muntele s-a cutremurat.
117 Asta nu l-a mişcat pe Ilie, acel profet. El a vrut acel Glas, mai
întâi. A zis, „Eu voi sta chiar aici.”
118 Aşa demulţi astăzi, au început, servicii de vindecare, carnale
în imitaţii, tot felul de lucruri, şi senzaţii care nici măcar nu apar
în Cuvântul lui Dumnezeu. Aşa este. Ce este asta? Ar trebui să
cântăm acea cântare, „Cei care aşteaptă după Domnul. Lasă-
mă să-mi smeresc mândria şi să chem Numele Tău. Lasă-mă să
aştept, Doamne, până când aud acel Glas mic şi liniştit.” Şi acel
Glas va fi un Glas Scriptural. Acesta va vorbi exact cu Cuvântul.
Amin. În regulă.
119 Am aflat, pe Abraham după ce a fost pus, chemat afară,
separat de cei dragi ai lui, de familia lui, de casa lui, pentru
rudele lui, într-o ţară străină. Prin credinţă a făcut el lucrul
acesta. Apoi, pentru că a făcut asta, Dumnezeu i-a dat tăierea
împrejur, ca să dovedească că el era fiul lui Dumnezeu, că el a
crezut în El pentru că el credea făgăduinţa. Totuşi, el nu putea,
el nu a văzut asta în natural, dar mărturisea, „Orice contrar la
Cuvântul lui Dumnezeu este o minciună.” Nu contează cât de
multe dovezi apar, este încă o minciună.
120 Nu-mi place să spun asta, dar va trebui să o spun. Urmăriţi.
Şi când luaţi femei, voi spune pentru un lucru care este vizibil, se
poate vedea, care pretind că au Duhul Sfânt, şi nu sunt suficient
de decente să—să îşi lase părul să crească, acolo este ceva greşit
pe undeva. O femeie care se va îmbrăca cu o îmbrăcăminte care
aparţine unui bărbat, şi o poartă, pe când Biblia spune, „Este
o urâciune înaintea lui—lui Dumnezeu, ca o femeie să poarte o
îmbrăcăminte care aparţine unui bărbat.” Şi atunci pretindeţi
să aveţi Duhul Sfânt şi faceţi asta?
121 Am vorbit despre asta într-o zi în Oregon. Acolo era o femeie
care mi-a scris o scrisoare lungă. Ea a zis, „Frate Branham, tu
ai o slujbă minunată, dar tu sigur o ruinezi.” Ea a zis, „Acum,
cum este…” A spus, „Eu port salopete tot timpul.” A zis, „Ce
zici să merg afară în grădină să culeg ceva—ceva din grădină, şi
îmbrăcată cu o rochie. Nu crezi că ar fi mult mai bine cu salopetă
decât ar fi cu, sau blugi, orice ar fi, decât îmbrăcată cu o rochie?”
Şi a zis, „Uite, eu merg călare în munţi cu băieţii când se duc să
adune vitele, şi,” a zis, „Ajung în zona infestată de ţânţari.” A zis,
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„Acum, cu o—îmbrăcată cu o rochie, m-ar mânca. Cu salopete nu
mă deranjează.”
122 Am spus, „Asta e mai subţire decât zeama făcută din umbra
unui pui mort de foame. Milă! Nu este niciun Cuvânt al lui
Dumnezeu în asta. Asta e propria ta opinie.”
123 Dumnezeu a spus, „Fiecare cuvânt să fie o minciună, şi a Lui
să fie adevărat.” Soţia mea poartă rochie. Ea culege din grădină.
Nu are probleme privitor la asta. Şi, oricum, o femeie nu are nicio
treabă cu o grămadă de bărbaţi acolo afară, sămâne vite, în orice
caz. Ea ar trebui să fie în bucătărie unde aparţine ea. Aşa este.
124 Ele încearcă doar să găsească o scuză, dar nu există niciuna.
Cuvântul lui Dumnezeu este clar, şi o femeie care este născută
din Duhul lui Dumnezeu va…Şi un bărbat care este născut din
Duhul lui Dumnezeu nu o lasă pe soţia lui să se comporte în felul
acela. Ce a spus El? „Cea care îşi taie părul, îşi necinsteşte capul.”
Şi bărbatul ei este capul ei. Ea este dezonorabilă.
125 Ar fi mai bine să tac. Bine. Acum, vedeţi, vedeţi, este
suficient. Ştiţi despre ce vorbesc.
126 Nu spun asta din răutate. Dacă eu spun asta din răutate,
Dumnezeu să aibă milă de inima mea păcătoasă; lasă-mă să vin
la acest altar, să mă pocăiesc.
127 Spun pentru că, prieteni, eu vă iubesc. Şi încerc să vă
spun care este adevărul, şi asta e Cuvântul lui Dumnezeu. Noi
trebuie să auzim acel Glas mic şi liniştit al lui Dumnezeu, să
corespundem cu Cuvântul. Trecem printr-un timp de încercare.
Aleluia!
128 V-aţi dat seama că după ce vine acel timp de încercare,
acea instruire a acelui fiu care a fost născut într-o familie
denominaţională? Dacă el a suportat încercarea şi a rămas cu
dorinţa tatălui, atunci acel băiat era scos afară şi era îmbrăcat
cu o haină, şi apoi era rostită o ceremonie. Şi acel băiat era
poziţionat atunci în familia în care s-a născut.
129 Iată ce se petrece cu Penticostalii noştri astăzi. Ei doar sar
aici şi acolo şi organizaţiile noastre îi trag încoace şi încolo. Ei
nu stau cu Cuvântul.
130 Dacă veţi sta cu Cuvântul, atunci Dumnezeu, văzând, „Dacă
rămâneţi în Mine, şi Cuvântul Meu în voi,” al Lui, El nu Îl poate
tăgădui, Este Cuvântul Lui. Atunci va veni un timp, cândva, când
veţi fi scoşi şi puşi deoparte, şi vi se va da ceva care este veritabil,
aleluia, puterea Atotputernicului Dumnezeu.
131 Care, Dumnezeu aşteaptă după copiii Lui, dar ei chiar nu vor
să se alinieze, când ajung la acel timp de încercare. Veţi accepta?
„Păi, bisericamă va da afară.” Bine. Iată. Atunci, du-te. Aceea nu
este Sămânţa lui Abraham. Sămânţa lui Abraham nu acţionează
în felul acela.
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132 Sămânţa lui Abraham! Acum, nu-mi pasă ce a venit
împotriva lui Abraham, el a rămas chiar cu acel Cuvânt al
făgăduinţei, doar a stat exact cu aceasta. Nu a contat cât a venit
Sarah, ceilalţi au venit, diverşi au venit, fiecare lucru, el a socotit
asta ca şi cum nu ar fi fost. A aşteptat, a crezut că putea vedea
făgăduinţa, pentru că Dumnezeu i-a făgăduit-o lui, şi asta era
tot. Era Cuvântul lui Dumnezeu, a stat chiar în el.
133 Atunci El i-a dat acea încercare finală. „Îi voi da o porţie
dublă, şi îl voi încerca.” Acum, el deja avea fiul. Vede că îl are.
„Dar acum eu îi voi spune, ‚Ia pe fiul acela şi ucide-l.’ Şi lasă
ca acel fiu, când vede…Va ucide el pe acel fiu? Îl voi pune la
încercare acum.”
134 Abraham, devotat Cuvântului! Cum, când primeşti
făgăduinţa, cum vei opri lucrul?
135 „Cum—cum vei face tu să—cum te vei aştepta să fii vreodată
un tată al naţiunilor, şi iată ai o sută cincisprezece ani acum?”
Micuţul Isaac, cam în vârstă de patrusprezece, cincisprezece ani.
„Cum vei fi tu un tată al naţiunilor când tu eşti în vârstă de o sută
şi cincisprezece ani, aici este singurul tău fiu, şi tu îţi distrugi
singura dovadă pe care o ai?” Amin.
136 „Cum voi reuşi dacă ies din organizaţia mea? Cum voi reuşi
dacă fac asta?” Oh, ascultaţi la acel Glas mic şi liniştit şi veniţi
la Cuvânt, Cuvântul.
137 Voi spuneţi, „Am auzit un glas spunându-mi asta.” Dacă este
contrar cu Cuvântul, nu era Glasul lui Dumnezeu. Glasul lui
Dumnezeu vine la Cuvânt.
138 Atunci Abraham s-a suit drept acolo la Glasul, şi liniştit,
glasul mic al lui Dumnezeu, la Cuvântul lui Dumnezeu, trebuia
să ia viaţa propriului său fiu.
139 A spus, „Opreşte-ţi mâna, Abrahame. Ştiu acum că Mă
iubeşti. Şi toţi aceia după tine, aleluia, toţi aceia care vin după
tine, care sunt dornici să ia Cuvântul Meu, va fi Sămânţa ta, şi
acolo el va stăpâni poarta vrăjmaşului.”
140 Mi-aş fi dorit să fi avut timp să vă spun ceva ce s-a întâmplat
acum câteva zile, vedeţi, despre ce s-a întâmplat. Oh,Doamne!
141 „Va stăpâni poarta vrăjmaşului; Sămânţa ta după tine.
Abraham, cine te va binecuvânta va fi binecuvântat, şi cine te
va blestema va fi blestemat.” Isus a spus, „Ar fi mai de folos
să i se atârne de gât o piatră mare de moară şi să fie înecat în
adâncul mării.”
142 Şi aceste organizaţii care îi resping pe acei oameni evlavioşi,
pentru că au luat poziţie pentru Adevăr, Cuvânt, şi Duhul şi
puterea lui Dumnezeu, şi să stea cu Cuvântul, vedeţi ce s-a
întâmplat? Sunteţi înecaţi în marea uitării.
143 „Ar fi mai de folos să vi se atârne de gât o piatră de moară, şi
să fiţi înecaţi în adâncul mării, decât să jigniţi chiar pe cel mai
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neînsemnat dintre aceşti Unşi.” Ce sunt ei? Sămânţa lui Abraham
care stă cu Cuvântul făgăduinţei.
144 Unele dintre bisericile noastre ajung la punctul în care ei
tăgăduiesc, tăgăduiesc vindecarea Divină, nu mai vor asta în
biserica lor. Aşa este. Organizaţiile noastre Penticostale nu mai
vor vindecare Divină. Ce este? Nu vedeţi cum a lucrat diavolul?
A venit pe acolo şi a spus nişte lucruri false în felul acela. Şi
doar oameni intelectuali care cred că sunt spirituali, şi se uită
la aceea, şi spun, „Uitaţi-vă la ăla. Uitaţi-vă la ăla.” Eu nu mă
uit la asta.
145 Dacă sunteţi Sămânţa lui Abraham, vă veţi uita la
făgăduinţa lui Dumnezeu, ce a spus Dumnezeu să faceţi privitor
la asta. Asta e tot. Sămânţa lui Abraham, noi ne uităm la o
făgăduinţă. Nu-mi pasă câţi cad pe partea asta şi câţi cad pe
partea aceea. Făgăduinţa rămâne adevărată.
146 Trebuie să treceţi prin acele încercări. Vedeţi? Da. Abraham,
mai întâi pus la încercare, şi apoi pecetluit, apoi i-a fost dată
făgăduinţa că „Sămânţa lui va stăpâni poarta vrăjmaşului.” Îmi
place asta. Apoi, ei au stăpânit porţile vrăjmaşilor lor după ce
au fost încercaţi.
147 Treaba este, că noi nu putem suporta încercarea. Acela-i
motivul că organizaţiile noastre nu pot rezista la încercare. Nu
este voia lui Dumnezeu. Este, Dumnezeu a binecuvântat-o, dar
nu este voia lui Dumnezeu. Pentru că, vedeţi, aveţi o companie
întreagă de oameni aici cu companii întregi de idei, şi ei le pun
împreună şi vin cu ce pot ei mai bine. Unii dintre ei spun, „Acesta
este un om important. Nu puteţi tăgădui cuvântul lui.” Ei bine,
aşa este organizată şi biserica Catolică, acelaşi lucru, pe baza
unui grup de credincioşi intelectuali. Intelectualii, ei se uită la
asta, o adaptează la vremuri. Nu puteţi face asta. Toate celelalte
sunt ominciună în afară de Cuvântul lui Dumnezeu.
148 Abraham nu s-a uitat niciodată la nimic în afară de
făgăduinţa lui Dumnezeu. Indiferent de ce era, el a rămas cu
făgăduinţa lui Dumnezeu.
149 Atunci iată de ce nu găsim altceva. O organizaţie nu
poate stăpâni poarta vrăjmaşului. Sunt prea multe minţi
moderniste acolo.
150 Este nevoie de o persoană, care stăpâneşte poarta
vrăjmaşului. Voi o puteţi face dacă doriţi. Da, domnule.
151 Să încercăm câţiva, pentru câteva minute, să vedem dacă ei
stau în Scriptură.
152 Acum, a fost odată în Babilon când acolo era un—un chip
ridicat, chiar un simbol al bisericii Catolice, şi toţi care nu se
închinau la acel chip urmau să fie arşi în cuptorul aprins. Acum,
aceasta era o confruntare, dacă ei ar fi rămas, când Dumnezeu
a spus, „Să nu ai alţi dumnezei în afară de Mine, sau să îţi
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faci vreun chip de ceva.” Asta-i ce a spus Dumnezeu. A venit
confruntarea.
153 Tot restul Israelului s-a proşternut. Şi când trâmbiţa a sunat,
şi—şi alăutele au sunat, şi—şi flautul a sunat, păi, ei toţi s-au
proşternut înaintea acestui chip.
154 Dar acolo erau trei dintre ei care au zis, „Nicidecum.” Ei au
auzit acel Glas mic şi liniştit, şi au stat aliniaţi cu Cuvântul. Ce
au făcut ei? Au stat cu Cuvântul.
155 Şi după ce, ei—ei—ei au zis, „Dacă nu faceţi asta…Vă vom
da o altă şansă, sau vă vom arunca în cuptorul aprins.”
156 Au zis, „Dumnezeul nostru poate să ne scoată din acel cuptor
încins.” [Spaţiu gol pe bandă—Ed.] „Dar, oricum, noi vom sta cu
Cuvântul.”
157 Acum, frate, cum e cu tine? „Ce voi face, Frate Branham?”
Stai cu Cuvântul. Stai cu făgăduinţa. „Biserica mea toată va
pleca de la mine.” Stai cu făgăduinţa. Ei trebuie să dispară,
să plece într-o zi, oricum. Dar, Dumnezeu nu va pleca. Stai cu
făgăduinţa. „Păi, îţi spun, mă vor da afară.” Stai cu făgăduinţa,
tot la fel. Stai chiar cu făgăduinţa. Acum, dacă tu poţi sta cu
făgăduinţa şi să rămâi acolo, stai chiar cu ei atunci.
158 Stai în părtăşie cu fiecare. Dar acum aici, acum, nu vei
câştiga în vreun alt fel fără să ai părtăşie cu fiecare. Trebuie
să ai. Acum, când ei devin aşa de rău, sunt imorali, atunci stai
departe de asta. Exact. Nu te duce pe teritoriul vrăjmaşului.
Dar atât timp cât tu încerci să-l câştigi pe fratele tău, asta este
diferit. Vedeţi?
159 Acum observaţi, dar tu niciodată nu vei câştiga opinia
organizaţiei, o persoană, nu, domnule, când, ei îşi au regulile
stabilite, „Noi credem asta,” punct. Dacă aţi scrie doctrina
voastră, „Noi credem asta,” virgulă, ar fi diferit. Un punct
înseamnă, „Noi credem asta, şi voi trebuie să veniţi la asta şi să
semnaţi această hârtie, sau aici se termină tot.”
160 Dar dacă spuneţi, „Noi credem asta,” virgulă, „plus atât
cât putem învăţa de la Dumnezeu. Noi suntem deschişi la
Duhul Sfânt,” atunci tu mergi înainte, frate. Da. Aceea va fi
diferit acum.
161 Dar, vedeţi, dacă o aveţi scrisă cu un punct, şi Dumnezeu dă
ceva altceva care apare, dovedeşte a fi Cuvântul Lui, Adevărul,
voi nu vă puteţi mişca, pentru că este „punct.” Acela încheie.
Iată unde au murit Luteranii. Iată unde au murit Metodiştii. Iată
unde aumurit Baptiştii. Iată unde aumurit Prezbiterienii. Şi iată
unde mor Penticostalii. Aşa este. Aşa este. Ei mor chiar acolo,
doar urmăriţi, pentru că este—este deja scris. Nu este nimic ce
voi—voi puteţi adăuga sau să scoateţi de la asta. Este—este acolo.
Aceea este doctrina voastră.
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162 Luteranii nu puteau accepta sfinţirea. Nu, domnule. El a
spus deja, „Cel neprihănit va trăi prin credinţă.” Nu Martin
Luther; ci acel grup care l-a urmat. Aşa este.
163 Nu JohnWesley; ci grupul care l-a urmat. Aşa este.

Nu Calvin; ci grupul care l-a urmat.
164 Nu John Smith de la biserica Baptistă, care se ruga aşa
de mult, noaptea, încât i se închideau ochii de umflaţi, pentru
biserica lui; şi soţia lui trebuia să-l ducă afară şi să-l hrănească
acolo cu o lingură, la masă. Nu el; dar acest grup de Baptişti care
îl urmează, organizaţia care a venit în urma lui.

NuAlexander Campbell; ci aceia care l-au urmat.
165 Nu mişcarea penticostală de la început, care avea toate
lucrurile în comun, şi avea părtăşie cu fiecare; ci grupurile care
au venit şi au zis, „Nu. Noi suntem asta, şi suntem asta. Şi astea
sunt probleme, şi asta este!” („Separându-se, aparent neavând
Credinţa.”) Exact. Asta-i ce a făcut-o. Iată lucrul rău. Amin. Mă
simt religios, în dimineaţa asta.
166 Fiii Evrei, după ce au trecut prin încercare, dacă ar fi stat
pentru Cuvântul făgăduinţei, sau nu, au fost puşi la o încercare.
Şi ce au făcut ei? Au stăpânit porţile vrăjmaşilor. Amin. De ce?
Au stat pe Cuvânt.

Staţi cu Cuvântul, acel Glas al lui Dumnezeu care vă
vorbeşte.
167 Acum, toată raţiunea a spus, „Acum, uite. Babilon, nu va fi
diferit. Pentru că, noi, când ne aplecăm înaintea acestui chip,
noi ne închinăm lui Dumnezeu, oricum. Păi, dacă o facem în felul
acesta, noi o facem cu această intenţie.”

Faceţi în felul cum a spus Dumnezeu.
168 Cum ar fi fost dacă Dumnezeu ar fi spus, „Moise, scoate-ţi
încălţămintea, Moise. Eşti pe pământ sfânt.”
169 El să zică, „Îţimulţumesc, Doamne. Eu sigur cred în Tine. Îmi
voi da jos doar pălăria, în schimb. Este prea mult de lucru să-mi
desfac şireturile.” Aha. Hah! Asta nu ar funcţiona niciodată.

El a spus, „Încălţămintea.”Nu a spus „pălăria.” Exact.
170 Voi trebuie să veniţi, rând cu rând, ce spune Dumnezeu, şi să
vă aliniaţi cu Cuvântul Lui.
171 Acum, după ce au avut încercarea, ei au stăpânit poarta
vrăjmaşului de foc. Au aflat, când au mers până la capăt, stând
pe Cuvântul lui Dumnezeu, că au stăpânit poarta. Aşa este.
După ce…
172 Daniel. A fost emisă o proclamaţie, şi semnată de Mezo-
Persieni, care nu putea fi schimbată, că, „Dacă cineva se ruga
la vreun alt dumnezeu, să fie aruncat în groapa cu lei.” Şi Daniel
ştia că Cuvântul lui Dumnezeu era, să se roage numai la El, astfel
el doar a deschis ferestrele şi s-a rugat oricum. Acum, el nu s-a
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retras într-un colţ. A deschis ferestrele spre templu. Nu i-a fost
ruşine de asta.
173 Şi noi nu vrem să ne practicăm religia duminica, şi luni
să facem altceva. Sau, să credem în inima noastră un lucru,
mergem în faţă altcuiva şi spunem, „Păi, nu ştiu. Da, cred că
ai dreptate.” Fi ceea ce eşti. Dacă nu eşti, ieşi din amvon, ieşi
afară din biserică. Aşa este. Pentru că, eşti un detriment pentru
ambii. Rămâi ceea ce eşti. Spune ce crezi, atunci nu ai nimic de ce
să te retragi. Staţi chiar exact cu ce este adevărat. Toţi îţi cunosc
adevărata faţă. Oamenii te vor aprecia, orice om.
174 O femeie ar putea fi nemaipomenit de urâtă. Ar putea fi
mare, grasă,micuţă, slabă, cu părul negru, cu ochi căprui, cu ochi
albaştri, cu ochi cărunţi; unul, într-o parte, şi unul în cealaltă.
Dar dacă femeia aceea este pură, doamnă, nu există nici un
bărbat în ţară care să nu-şi scoată pălăria înaintea ei, dacă are
un gram de bărbăţie în el. Exact. Pentru că, ea—ea produce ceea
ce este, şi bărbaţii apreciază asta.
175 Aşa va aprecia Dumnezeu un om care va fi ceea ce este el, sau
oameni care mărturisesc Creştinismul. Fi un Creştin, umplut cu
Duhul Sfânt, cu Cuvântul lui Dumnezeu, sau uită de asta. Aşa
este. Pentru că, altfel, devii făţărnicie, şi trăieşti o viaţă diferită.
Şi oamenii te văd că alergi aici afară la dansuri, şi fumezi, şi
lucruri ca acelea, şi pretinzi a fi un Creştin, atunci, vezi, tu pui o
piatră de poticnire în calea altora.
176 Vedeţi voi femeile, uneori, cum îşi taie ele părul şi se îmbracă
şi cum se comportă în aceste rochiţe, arată ca un crenvurşti
jupuit sau ceva de genul ăsta, şi iasă acolo pe stradă, umblă în
jur, cu tocuri cam aşa de înalte, păşind mărunţel pe stradă. Asta
e penticostal? Atunci—celelalte biserici spun, „Ele pretind că au
ceva ce ele nu au.”
177 Sunteţi pecetluite şi însemnate de Duhul Sfânt. Nu sunteţi
într-un ring de dans în seara asta şi îmbrăţişate în braţele
vreunui om, care nu este soţul vostru; şi seara următoare, să
veniţi înapoi la biserică şi să dansaţi prin toată încăperea. Asta
nu este penticostal. Este făţărnicie. Este murdărie.
178 Nu vouă vă spun asta atât mult. Dar, vă daţi seama, aceste
benzi care sunt făcute aici merg în toată lumea, astfel eu predic
chiar cum ar fi pentru întreaga lume. Când îl simt pe Dumnezeu
zicând, „Spune ceva,” eu doar o spun, pentru că nu ştiu unde
o să ajungă. Este treaba Lui să se ocupe de asta. Doar staţi cu
Cuvântul. Aşa este. Bine.
179 Nu, Daniel nu s-ar fi închinat la proclamaţia lor, fie că ar
fi fost aruncat afară din organizaţie sau nu. El a stat chiar la
fereastră, şi a rămas cu Cuvântul lui Dumnezeu. Nu i-a fost
ruşine de Asta.
180 Ce s-a întâmplat? L-au aruncat într-o groapă cu lei, dar el a
stăpânit porţile gropii cu lei. De ce? Slavă! Pentru că Dumnezeu
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a spus că a lui…„Sămânţa ta va stăpâni poarta vrăjmaşului.”
Oricare ar fi vrăjmaşul, voi aveţi poarta. Oh, de câte ori am
putea noi…?
181 Observaţi-l pe Moise, urmând rânduirea poruncilor lui
Dumnezeu, s-a dus jos în Egipt, se părea că totul era împotrivă.
Avea câţiva imitatori care au mers cu el. S-a dus cu două semne,
ca să arate că el a fost trimis. A aruncat jos un şarpe, şi aşa mai
departe în acel fel.
182 Şi iată că vin imitatorii, le-au aruncat pe al lor. Ce putea el să
facă? Nimic. Dumnezeu nu i-a spus niciodată că ei vor face asta.
El a vrut să-l pună la încercare pe Moise. El era Acela Care le-a
permis lui Iane şi Iambre să arunce jos şerpii lor, sau toiegele lor.
183 Astfel acolo stăteaMoise la datorie. A aruncat jos toiagul lui.
S-a transformat într-un şarpe. A spus, „Uită-te la asta, Faraon.
Asta-i cemi-a spusDomnulmeu să vin şi să fac înaintea ta.”
184 Faraon a zis, „Veniţi aici, Iambre şi Iane.” Ei şi-au aruncat
toiegele lor jos. Ele s-au transformat în şerpi, ce a făcutMoise.
185 Era faţa lui roşie? Nu, domnule. El încă a crezut că
Dumnezeu l-a trimis. A stat cu acea făgăduinţă. Şi ce s-a
întâmplat?
186 Asta-i când sunteţi în faţă la o adunare de conferinţă de-
a voastră. Faţa s-ar putea să vi se înroşească, un pic. Staţi cu
Cuvântul.
187 Ce s-a întâmplat? Dintr-o dată, această mare cobră a lui
Moise s-a apropiat şi i-a înghiţit. Dumnezeu a adeverit. După
încercarea lui, el a zis, „Vreau ca tu, prin acest semn, să laşi pe
copiii aceia să meargă acolo afară. Vreau ca tu să-i trimiţi înapoi
acasă, unde aparţin ei. Dumnezeu a coborât aici să spună, m-a
trimis aici ca să-i eliberez. Vreau ca ei să meargă înapoi.” El a
trântit asta acolo.
188 Oh, a venit încercarea. Moise, ce vei face, te întorci şi pleci,
zici, „Păi, posibil să fi greşit”? Nu, domnule.

Moise a stat chiar acolo, „Dumnezeu a dat însărcinarea
asta.” Slavă!
189 Dumnezeu spune ceva, staţi cu Asta. Nu contează ce are loc,
staţi cu Asta. Dacă te scot afară şi zic, „Nu vom coopera, nu vom
face lucrul acesta,” staţi cu Asta.
190 Moise a stat exact cu asta. Ce s-a întâmplat? El a stăpânit
poarta vrăjmaşului lui. Aleluia. Diavolul a spus, „Voi întinde
Marea Moartă înaintea ta,” dar s-a deschis. Nu-i mai puteau ţine
în Egipt. El a stăpânit poarta vrăjmaşului. De ce? Pentru că el
a stat cu însărcinarea care i-a dat-o Dumnezeu. Poruncile lui
Dumnezeu, el a stat cu Cuvântul lui Dumnezeu şi el a stăpânit
porţile vrăjmaşului.
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191 Iosua, după ce a trecut printr-o încercare. El a fost jos acolo,
probabil, şi a înotat peste Iordan, el şi Caleb, cu iscoadele. Când
s-au întors de la Iordan, s-au suit la Cades-Barnea. Şi ei toţi au
zis, „Oh, dacă începem, lucrul acesta va destrăma organizaţiile
noastre. Chiar nu putem să intrăm.”
192 Duhul acela nu moare. „Oh, noi nu putem avea Asta. Dacă
învăţăm Asta la poporul nostru, ce vom face? Ar trebui să
dăm afară din biserică aproape jumătate din diaconi. Ei sunt
căsătoriţi de două ori, de trei ori. Ce vom face? Noi, păi, dacă
le-am spune femeilor noastre că ele trebuie să poarte părul lung,
şti ce ar face ele? Ar părăsi biserica. Şi ce să facem noi? Păi, am
fi consideraţi chiar de modă veche.” Şi Isus era de modă veche.
„Nu putem face asta. Noi nu putem face asta. Este prea mult
pentru noi.”
193 Ştiţi unde ajunge un credincios de graniţă. Evrei, capitolul
6, explică asta. „Cel ce a fost luminat odată şi s-a făcut părtaş
Duhului Sfânt, şi apoi cade, să fie înnoit iarăşi.” A ajuns la acea
graniţă şi a refuzat să treacă dincolo, asta e tot, a refuzat să
creadă în totalitate.
194 Pentru că, ce a făcut Caleb? Ce a făcut Iosua? A spus,
„Suntem mai mult decât în stare să o preluăm.” De ce? Ei au
stat cu ce a făgăduit Dumnezeu.
195 Păi, au zis, ceilalţi au zis, „Ei bine, ei sunt uriaşi. Sunt
înconjuraţi de ziduri. Sunt aşa. Păi, nu am putea să ne atingem
de ei, în niciun caz.”
196 Iosua a zis, „Suntem mai mult decât în stare să o facem.
Potoliţi-vă, oameni! Tăceţi! Aşezaţi-vă!” Amin.
197 Vă spun, credinţa se află într-un lucru mare, când vine vorba
de Cuvântul lui Dumnezeu. El nu se teme atunci. Credinţa are
păr pe piept, muşchi mari. Asta spune, „Taci!” Orice altceva se
ascunde la colţ, aşa este, cândDumnezeu vorbeşte. „Voi rămâneţi
în Mine, şi Cuvintele Mele în voi, spuneţi ce vreţi.” Ia te uită. Oh,
îmi place asta. Hm!

Diavolii vor tremura, şi păcătoşii se vor trezi;
Credinţa în Iehova va cutremura orice.

198 Cum puteţi avea credinţă când ştiţi că nu lucraţi, umblaţi în
Cuvântul Lui, când ştiţi că sunt lucruri acolo care ar trebui să le
spuneţi şi nu le spuneţi? Sunt lucruri care ar trebui să le învăţaţi
şi nu le învăţaţi. Sunt lucruri acolo care nu le puteţi spune, şi cum
puteţi avea credinţă când ştiţi că sunteţi greşiţi?
199 „Dacă nu ne osândeşte inima noastră.” Iată. Iată. Dar staţi cu
acel Cuvânt, unde nu este nimic osândit. „Nu este nicio osândire
pentru cei ce sunt în Cristos Isus, care nu umblă după fire ci după
Duhul.” Duhul conduce cu Cuvântul, pentru că Duhul poate ieşi
numai din Cuvânt, pentru că Cuvântul Lui este Duh. Şi El poate
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doar…Adevăratul Duh real al lui Dumnezeu poate vorbi doar
Cuvântul lui Dumnezeu. Oh, Doamne! Vai, vai!

Pleacă, lume. Satan, lasă-ne.
200 Nu vă temeţi să spuneţi acestui munte, „Mută-te.” Spune.
Staţi acolo, priviţi cum se sfărâmă. Aşa este.
201 Dar tu ai vreo osândire acolo, tu mai bine—mai bine stai
liniştit. Tu doar bolboroseşti atunci. Nu spui adevărul. Nu spui
lucrurile care ar trebui să le spui. Bine.
202 Aflăm atunci că Iosua, după ce a trecut prin acea încercare,
el a văzut dovezile unei ţări bune, şi a stat acolo la Cades-Barnea
şi s-a plâns împotriva lor la toţi, şi a spus, „Noi suntem mai mult
decât în stare să o biruim. Noi o putem birui.” Care era ideea? De
a traversa.
203 Care era ideea lui Moise? „Arată acest semn şi adu copiii
afară.” Şi se părea să fi eşuat. Dar el a stat cu Cuvântul, şi poarta
MăriiMoarte nu l-a putut opri. Amers drept înainte prin aceasta.
A stăpânit poarta vrăjmaşului.
204 Iosua, privind la făgăduinţa lui Dumnezeu, a spus, „Noi
suntem mai mult decât în stare să o biruim.” Aşa este. Şi când el
a coborât la Iordan, ce a făcut ea? Ea a cedat. Amin. Asta e tot. El
a stăpânit poarta vrăjmaşului. Acel Iordan îl reţinea să treacă şi
să ia acea făgăduinţă. Dar când el a ajuns acolo, el era Sămânţa
lui Abraham. De ce? El a crezut Cuvântul lui Dumnezeu. Acela-
i singurul mod în care puteţi fi o Sămânţă a lui Abraham, este
să credeţi Cuvântul lui Dumnezeu. Şi atunci ce a făcut el când
a ajuns la punctul în care era gata să-l biruiască pe vrăjmaş?
Dumnezeu a deschis poarta, şi el a pus stăpânire, a biruit-o, a
trecut dincolo.
205 Când prima bătălie, primul lui conflict pe care l-au avut cu
ei, zidurile erau aşa de mari că puteau face o cursă de care pe
ele. Cum să fi intrat ca să-i biruiască? Au fugit de el, s-au retras
înăuntru. Şi vrăjmaşul o va face. „Dar tu vei stăpâni poarta
vrăjmaşului.”
206 A spus, „Doamne, ce trebuie să fac?” S-a plimbat prin
apropiere, într-o după-amiază, meditând. A văzut un Om stând
în picioare cu sabia Lui scoasă. Iosua şi-a scos sabia, a spus, „Eşti
de partea noastră? Eşti Tu de partea vrăjmaşilor noştri?”

El a spus, „Eu sunt Căpitanul acestei oştiri.”
„Ce trebuie să fac?”

207 „Mărşăluiţi în jurul acesteia, de treisprezece ori. Sunaţi din
trâmbiţă. Veţi stăpâni poarta vrăjmaşului.”
208 Ea s-a prăbuşit. Da, domnule. De ce? El era o Sămânţă a lui
Abraham, care a ţinut Cuvântul lui Dumnezeu. El a biruit fiecare
poartă care i-a venit înainte. Cu siguranţă.

Se face târziu. Trebuie să mă opresc.
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209 Priviţi, toţi aceşti eroi preţioşi, am o pagină plină de ei scrisă
aici. Dar toţi aceşti eroi preţioşi, lucrurile care ei le-au făcut, ei
în final au murit.
210 Dar apoi a venit Sămânţa credinţei adevărate, Sămânţa
Regală a lui Abraham, Isus, o făgăduinţă. Abraham l-a avut pe
Isaac, adevărat, prin fire, dar adevărata Sămânţă nu era în acel
sistem de organizaţie. Era în acea făgăduinţă a Cuvântului lui
Dumnezeu, că El îl va face un tată al naţiunilor, nu prin Isaac,
ci prin Sămânţa Regală, Isus. Aceea era Sămânţa Regală, care,
de fapt, Sămânţa lui Abraham, Isus, nu era un Iudeu, nici nu era
din Neamuri. El era Dumnezeu. Vedeţi? Cei…
211 Voi Catolicilor de aici, binecuvântată să vă fie inima. Dar
când vă închinaţi la Maria ca la o zeiţă, ce se întâmplă cu voi,
oricum? Maria nu era nimic altceva decât o femeie. Dumnezeu a
ales-o. Ea a fost un incubator. Asta e tot. Un incubator, iată ce
este o femeie, dar ea este asociată cu sămânţa bărbatului.
212 Dar, este o audienţă amestecată, dar eu trebuie să spun asta
aşa ca voi să înţelegeţi despre ce vorbesc. Acum, voi ascultaţi-
l pe al vostru—doctorul vostru, şi eu sunt fratele vostru. Cu
siguranţă, puteţi.
213 Maria nu avea polen în Cristos. Acolo nu era sentiment
sexual când Duhul Sfânt a umbrit-o, deloc. Dar Dumnezeu
Atotputernic, Creatorul, a creat celula de Sânge şi polenul. Hm!
Dacă era polen de laMaria, atunci morţii nu învie.

Slavă! Asta a venit chiar acum. Eu doar am prins-o.
214 Atunci dacă voi spuneţi că nu este nicio diferenţă, ce facem,
atunci de ce ne-a spus Dumnezeu să ne abţinem de la lucrurile
greşite? De ce a înviat Dumnezeu trupul lui Isus, dacă nu este
aşa? Deci, vedeţi, nu putea fi o femeie conectată la lucrul acesta.
Dacă era, atunci trupul Lui era după mama Lui, Maria, pentru
că ea a avut o legătură sexuală printr-o umbrire de către un
duh care a făcut-o să—să elibereze o spermă, şi asta este greşit.
Duhul Sfânt, prin concepţie imaculată, aleluia, acolo El a creat
şi sperma de bărbat şi de femeie.
215 Anumit-o Isus „mamă”?Găsiţi asta în Scriptură. El a numit-
o „femeie.” Aleluia! Femeie! (A ajuns acum. Acela-i motivul că
o face în felul cum o face.) „Femeie, iată fiul tău.” Milioane de
mile mai aproape de ea decât era El.
216 El era Dumnezeu. El nu era nici Iudeu nici din Neamuri.
El era Dumnezeu, şi carne şi trup, Dumnezeu locuia în El.
Dumnezeu să locuiască în sperma unei femei? Nu ar fi putut
face asta. Acea spermă a femeii trebuia să aibă ceva de-a face cu
carnea noastră. Dar a fost Sângele plus sperma, ce a prea umbrit
Dumnezeu.
217 El putea să-l pună pe butuc dacă voia. Da, domnule. Putea
să îl pună oriunde voia El.
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218 Dar El a adus asta pentru că femeia era în cădere. Acolo a
venit Fiul imaculat al Dumnezeului celui viu, creat, născut din
fecioară, şi trup şi suflet.
219 De ce a spus David, „Nu voi vedea pe Sfântul Meu…nu îl
voi lăsa pe Sfântul Meu să vadă putrezirea, Sfântul Meu să vadă
putrezirea. Nici nu voi lăsa sufletul Lui în locuinţa morţilor”?
David a spus asta. Vedeţi? Şi sufletul, trupul, şi duhul, au fost
create de Dumnezeu, prin El.
220 Femeia nu era o mamă, era o femeie. Eu cred că ea era
o femeie bună, sfântă, absolut. Ea nu ar fi fost niciodată
un incubator, Dumnezeu niciodată nu ar fi ales un incubator
murdar. Cu voia Domnului, eu predic despre asta deseară. Dar—
dar am zis, „Un incubator murdar să-l aducă pe a Lui—în care
să-l aducă pe Fiul Său pe pământ? El a ales o fecioară, care nu
a cunoscut niciun bărbat.” Nici nu a avut ea vreo scurgere de
spermă, sau orice altceva, când Duhul Sfânt a umbrit-o, pentru
că, Dumnezeu, în modul Lui imaculat, infinit, a creat în ea,
sufletul, trupul, şi Duhul lui Isus Cristos. Aşa este. El era Fiul
lui Dumnezeu născut din fecioară.
221 Ce a făcut asta? A distrus poarta vrăjmaşului. Aleluia! Pfui!
Devine tot mai bine, pentru mine. Urmăriţi. De ce? El a distrus
poarta vrăjmaşului chiar acolo, pentru că fiecare om care este
născut în această lume printr-o dorinţă sexuală, nu putea merge
în Cer pentru că sexul este ceea ce a pornit asta la început, în
grădina Edenului, de asta s-au acoperit. Când El a făcut acest
lucru, El a rupt acel lucru în două chiar acolo, şi a stăpânit poarta
vrăjmaşului. Prin ce? Luând Sămânţa Regală a lui Abraham,
chiar de prima dată, şi a zdrobit-o până la capăt. Sămânţa
Regală a credinţei şi făgăduinţei, nu o concepere a Mariei, ci a
lui Dumnezeu, a distrus porţile. Asta, permite fiinţei umane să
treacă prin poartă. Slavă lui Dumnezeu!
222 Ce a făcut El? Apoi a biruit toate porţile vrăjmaşului. A biruit
poarta bolii. Boala nu putea exista în Prezenţa Lui. Nu, domnule.
Nici nimic altceva nu putea exista în Prezenţa Lui. O procesiune
funerară nu ar putea fi în Prezenţa Lui. Nu. Ce a făcut El?
223 Iosua a murit. Moise a murit. Toţi ceilalţi au murit, dar
nu şi această Sămânţă Regală. Moartea nu putea fi acolo unde
era Viaţa.
224 Acea femeie din Nain, care a ieşit cu băiatul ei. S-a oprit şi a
spus, „Scoală-te, fiule.”
225 Fata aceea care era moartă, fiica lui Iair, El a rostit un
cuvânt dincolo în lumea necunoscută de acolo, şi a spus, „Fiică,
scoală-te.”
226 Lazăr, mort de patru zile şi trupul lui putrezit, şi sufletul
lui se îndepărtase de el, de patru zile. El a spus, „Lazăre, vino
afară.” Slavă!
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227 Iată-L. Ce a făcut El? A rupt peceţile fiecărui lucru. Aleluia!
228 Apoi când El a trebuit să moară, El nu a putut reţine acea
viaţă. El nu ar fimurit niciodată, dar a trebuit să ofere acea viaţă.
Şi când El a dat acea viaţă, El a murit de moarte. Şi sufletul Lui
preţios, aşa cum a spus Biblia, a coborât în iad, să ia locul meu
şi al vostru. Sămânţa Regală a lui Abraham! Ce? El era Sămânţa
Regală. Oh, slavă!
229 Acum noi suntem Sămânţa Regală, ce, care stă cu Cuvântul,
exact cum a fost El. „Căci la început era Cuvântul, şi Cuvântul
era cu Dumnezeu; şi Cuvântul, s-a făcut trup, şi a locuit printre
noi.” Nu vedeţi unde se află Sămânţa Regală? Sămânţa Regală
este cea care stă cu Cuvântul.
230 Voi nevolnici care vreţi să vă compromiteţi cu diavolul, cu
modele lui din lume. (Eu nu vă vorbesc vouă celor de aici.) Acolo
afară, voi predicatorii care ştiţi că predicaţi că zilele minunilor
au trecut, voi predicaţi că nu există aşa ceva ca botezul cu Duhul
Sfânt, să vă fie ruşine, şi vă numiţi Sămânţa lui Abraham.
231 Sămânţa Regală stă cu Cuvântul. Sămânţă Regală, nu
născută de om, nimic de-a face cu bărbatul sau femeia. Femeia
este biserica; nimic de-a face cu biserica. Maria nu a avut nimic
de-a face cu Sămânţa. Nici biserica, aşa-zisa organizaţie, nu
are nimic de-a face cu Sămânţa. Este născută din ce? Nu dintr-
o organizaţie, nu Metodistă, Baptistă, Prezbiteriană, Catolică,
Luterană, şi aşa mai departe.
232 Ci, născută din Sămânţa Regală a făgăduinţei lui Dumnezeu,
aceea este cea care biruie poarta vrăjmaşului. A fost deja biruită
pentru el. „Căci dacă rămâneţi în Mine, şi Cuvântul Meu în voi,
cereţi orice vreţi şi vi se va face.” Iată. Este o făgăduinţă. S-a
făcut deja.
233 Sufletul Lui preţios a coborât în iad, unde trebuia să merg
eu. Dar în acea a treia zi…Samson că a luat poarta cetăţii pe
spatele lui, nu avea nimic de-a face cu asta. El a luat porţile
iadului, porţile mormântului, şi toate celelalte. El nu a cărat-
o sus pe munte, ci El a distrus-o. Aleluia! El a stăpânit poarta
vrăjmaşului.
234 Atmosferele care erau pline cu puterea diavolului, deasupra,
că Îngerii sau nimic nu puteau coborî. Nu putea fi niciomijlocire,
pentru că sângele ţapilor nu ar fi îndepărtat păcatul. Dar
propriul Lui Sânge a îndepărtat păcatul.
235 Şi El s-a suit Sus, a luat robia roabă. A dat daruri oamenilor.
Acum, fiecare din Sămânţa lui Abraham care vrea să plătească
preţul, să vină şi să se pocăiască de păcatele lor, să fie botezaţi
în Numele lui Isus Cristos pentru iertarea păcatului vostru,
reumpluţi cu Duhul Sfânt, şi să suporte încercarea.
236 Şi când ei scot lumea din tine, lucrurile care s-au dus, tot ce
este greşit, tot ce pare greşit, ca femeile cu părul lor, bărbaţii
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cu comportamentul lor, şi bisericile cu organizaţiile lor, şi—şi
păstorul care se va adapta după diaconii lui, şi—şi tot felul acela
de lucruri. Un grup lumesc de una alta intră acolo şi determină
un sărman păstor, îl dau afară din biserică.
237 Mergi înainte, păstorule. Dumnezeu să te binecuvânteze. Stai
drept cu Cuvântul. Nu accepta nimic.
238 El s-a suit Sus. Ce a făcut? El a făcut o gaură, o poartă, aşa ca,
rugăciunea acestei Seminţe a lui Abraham. De ce? De ce? Dacă
noi suntem Trupul lui Cristos, dacă suntemmorţi, noi ne socotim
morţi şi îngropaţi în Cristos, şi înviaţi cu El în înviere. El este
Capul Trupului. Unde este Capul, Trupul este cu El. Şi atunci, în
această dimineaţă, unde fiecare care a făcut asta, „este aşezat cu
El în locurile cereşti,” cu SămânţaRegală. Laudă luiDumnezeu.
239 Fără porţi. Voi nu vă puteţi ruga până aici, şi să spuneţi, „Oh,
oh, este un cuvânt.”Huh-uh. Ei vă închid afară, chiar acolo.
240 Dar dacă inima noastră nu ne osândeşte; dacă noi ştim că
noi umblăm în poruncile lui Dumnezeu; vedem vieţile noastre
curăţite; noi vedem asta; fiecare Cuvânt pe care Dumnezeu l-
a poruncit, Îl păzim; atunci porţile fiecărui vrăjmaş sunt în
stăpânire. „Atunci cereţi ce vreţi, vi se va face.” „El va stăpâni
poarta vrăjmaşului lui.” Oh, frate, ce biserică ar fi aceea!
241 Când voi veni din nou în Phoenix, dacă Domnul îmi permite,
eu sper, când păşesc în acest tabernacol, că aceste bănci vor
fi pline, şi fiecare bancă în mişcarea Evangheliei depline din
acest oraş va fi plină de sfinţii Dumnezeului celui viu: arată ca
Creştini; vorbesc ca Creştini; se poartă ca Creştini; cu Duhul lui
Dumnezeu mişcându-se printre ei, unde, dacă cineva ar păcătui,
Duhul Sfânt îl atenţionează chiar atunci.
242 O va face. Aţi văzut asta în rândul de rugăciune, ca şi aici la
altar. Unde, spune, „Tu întoarce-te şi îndreaptă acest lucru cu
soţul tău. Du-te, spune-i soţiei tale că ai ieşit, seara trecută, cu
acea femeie, te aflai în cutare-cutare loc.” Dacă El o va face aici,
prin umblarea în Cuvânt, ascultând la acel Glas mic şi liniştit,
El o va face şi în voi. Sunteţi Sămânţa lui Abraham. Atunci,
fără păcat.
243 Predicatorule, nu ai vrea să vezi asta în biserica ta? Să intri în
această biserică, şi să priveşti în jur pe aici, şi să vezi atât bărbaţii
cât şi femeile, evlavioşi, sfinţi, şezând acolo chiar încărcaţi cu
puterea lui Dumnezeu. Păcatul nu ar putea intra. Un om intră şi
se aşează, Duhul se ridică şi spune, „John Jones, tu vii din cutare
şi cutare, oraş, un cutare şi cutare loc. El este aici să găsească
vindecare pentru trupul lui. Vedeţi? El a făcut un anumit lucru
într-un anumit loc. A făcut asta, şi a luat, trebuie să ducă asta
înapoi, să îndrepte acest lucru, atunci Dumnezeu îl va vindeca de
acel cancer. AŞAVORBEŞTEDOMNUL.” Vai, vai!
244 Daţi-mi o biserică, daţi-mi zece oameni, umplu-…,
adevărate nestemate ale lui Dumnezeu, Sămânţa Regală, puneţi
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acei oameni împreună, şi urmăriţi ce va avea loc. Daţi-mi această
clădire mică plină de astfel de oameni, şi vă voi arăta o Lumină
la care lumea va alerga. Aşa este. Iată ce vrea Dumnezeu să fim.
„Sunteţi o cetate aşezată pe un munte.” Sunteţi Sămânţa Regală
a lui Abraham. „Aceasta va stăpâni poarta vrăjmaşului ei.”
245 Boală, există un motiv pentru boală. Există o cauză pentru
aceste lucruri. Şi Dumnezeu, Duhul Sfânt, este aici să descopere
acel lucru şi să vă spună de ce nu o primiţi. Ce se întâmplă cu
noi? Noi nu trebuie să ne întrebăm, „O va face?” O face deja. Voi
ce faceţi?
246 Observaţi acel profet. El nu a ascultat vâjâitul vântului,
„Slavă lui Dumnezeu! Aleluia!”
247 Asta e bine. Acum, reţineţi, eu nu condamn acest lucru. Sper
că înţelegeţi toţi asta. Cineva a spus, „Fratele Branham nu crede
în a spune, ‚Slavă lui Dumnezeu! Aleluia!’” Păi, uitaţi-vă lamine
aici acum. Eu cred în strigare, vorbire în limbi, dans înDuhul.
248 Dar, frate, când tu nu reuşeşti să auzi acel Glas mic şi liniştit
al Cuvântului, acela este lucrul care te prinde. Acela este lucrul.
249 Ilie ştia că toată această trezire avea loc afară. Dar el era…
Nu l-a atras niciodată să iasă la asta. Dar când el a auzit acel
Glas mic şi liniştit al lui Dumnezeu, atunci el a fost atras. Şi şi-a
învăluit faţa şi a ieşit. De ce? Ilie era Sămânţa lui Abraham, care
urma Cuvântul.
250 „Dacă rămâneţi în Mine şi Cuvintele Mele în voi, atunci
cereţi orice vreţi, vi se va face.”

Să ne aplecăm capetele doar unmoment pentru rugăciune.
251 Oh, biserică, cum, când termin de predicat în acest fel, cum
mă simt! Duhul se retrage de la mine, şi mă uit înapoi, Văd
oameni care efectiv ar băga mâna în buzunarul lor şi ar lua
hrana de la copiii lor, ca să mi-o dea mie. Văd femei micuţe aici,
poate cu părul scurt, ce ar face ele? Ar face orice ar putea în
lume pentru mine. Bărbatul care trăieşte cu o soţie aşa, şi eu
doar sfâşâi în bucăţi cu acel Cuvânt, rănesc, îl apasă greu pe
conştiinţă, şi totuşi acel bărbat iasă de aici şi lucrează din greu,
şi îmi trimite mie zeciuielile lui. Aşa este. Atunci asta mă face să
mă simt ruşinat, am ajuns iarăşi în fire atunci, te simţi, „Ce am—
ce am spus?” Eu nu vreau să rănesc, nu este asta.
252 Dar, oh, frate, şi surioara mea dragă şi frate, dacă acesta
este Cuvântul lui Dumnezeu, şi acesta este Duhul Lui care aduce
la viaţă acel Cuvânt, pentru voi, ce va fi în Ziua Judecăţii? Eu
încerc să vă pregătesc pentru acea zi. Vă rog, vă rog să luaţi
doar Cuvântul Lui. Dacă eu predic vreodată ceva care nu este
Cuvântul, o făgăduinţă a lui Dumnezeu, atunci aveţi dreptul să
veniţi la mine. Dar acela este Cuvântul. Şi asta este pentru că
vă iubesc.
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253 Nu este pentru că eu—eu nu vă vreau în barcă. Este pentru
că barca nu vă va trece pe partea cealaltă. O să vă izbiţi, într-
una din aceste zile.
254 Trebuie să veniţi la Judecată. „Cel vinovat de cel mai mic
lucru este vinovat de toate.” Şi când ştiţi că este bine să faceţi
ceva, este Cuvântul lui Dumnezeu şi o făgăduinţă de împlinit,
şi nu o faceţi, atunci cum rămâne cu asta? Vi se va cere să
daţi o explicaţie, ce zici atunci? Când acest Mesaj din această
dimineaţă vă va fi pus înaintea ochilor acolo pe ecran, în Ziua
Judecăţii, cum va fi? Gândiţi-vă la asta, prieteni. Puteţi muri
înainte ca ziua să se încheie. Noi toţi putem. Şi un lucru este
sigur, veţi muri.
255 Am stat zilele trecute şi o priveam pe mama, eu o ţineam pe
braţul meu. L-am ţinut pe tatăl meu puţin înainte de aceea, şi l-
am privit cum se duce.
256 I-am văzut ajunşi la capătul drumului, crezând că ei erau
chiar în regulă. Ziceau, „Oh, Frate Branham, oh, dacă aş putea
doar să mai trăiesc încă puţin!” Prea târziu atunci. Şi amintiţi-
vă, moartea nu schimbă sufletul, schimbă doar locul lui de
sălăşluire. Şi dacă vedeţi că ceva în voi, fiţi rezonabili acum, dacă
vedeţi că ceva în voi vă face să acţionaţi în acel fel şi să simţiţi
în acel fel, cum nu ar trebui să simţiţi, pocăiţi-vă în această
dimineaţă. Vrei, prietene? Veniţi. Fiţi…Nu trebuie să fi aşa.
Eşti o persoană nefericită. Trăiţi o viaţă adevărată de Sămânţă
Regală. Dumnezeu vă vrea astăzi.
257 Vreţi să vă ridicaţi mâna, în timp ce aveţi capul plecat, şi
inima. Spuneţi, „Frate Branham, ridic mâna spre Dumnezeu.
Sincer, din inima mea, asta-i ce vreau să fiu. Asta-i într-adevăr
ce vreau să fiu. Eu am—eu am greşit aici şi toate celelalte, dar
eu—eu chiar nu vreau să fiu aşa. Vreau să fiu ceea ce ai spus
tu în această dimineaţă. Roagă-te pentru mine, Frate Branham.
Ridic mâinile spre Dumnezeu, nu spre tine, Frate Branham, ci
spre Dumnezeu. Şi în inima mea, El îmi cunoaşte inima, Tânjesc
să fiu felul de Creştin despre care spui tu, o Sămânţă Regală a
lui Abraham, prin Isus Cristos.” Ridică mâna acum şi spune, „Eu
voi…Roagă-te pentru mine, Frate Branham.” Dumnezeu să te
binecuvânteze. Dumnezeu să te binecuvânteze. Cu siguranţă El
o va face pentru voi.
258 Tatăl nostru Ceresc, în Lumina Cuvântului Tău, în puterea
învierii Tale! Şi îmi dau seama, Doamne, că sărmanii oameni de
multe ori au fost daţi peste cap aici, prin diferite…Oamenii abia
ştiu ce să facă; unul vine, spune un lucru; şi altul vine, spune
altceva.
259 Şi aici în Phoenix, acest oraş mare de—de, ei bine, turişti,
unde fiecare lucru din toată naţiunea ajunge în acesta, şi fizic şi
spiritual. Eram pe munte, zilele trecute, şi mă gândeam de câte
ori este folosit Numele lui Dumnezeu în deşert într-o zi aici jos,
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câte adultere sunt comise, cât de mult păcat şi murdărie pe străzi
aici, şi în baruri şi beţivani, şi de toate, mulţi dintre ei declară că
sunt credincioşi, Creştini!
260 Femei care merg pe stradă, cu ţigara în mână. Umblă
îmbrăcate cu haine imorale, când Tu ai spus că este o duhoare
înaintea Ta, „Este o urâciune,” ca un vechi pişoar murdar,
mizerabil, urât mirositor pe undeva. O Dumnezeule, cum ar
putea o femeie care pretinde că are Duhul Sfânt să facă un astfel
de lucru, şi să ştie că în nasul Mântuitorului, duhneşte în acel
fel, miroase urât? Cum ar putea El să aibă un astfel de lucru în
Împărăţia Lui? Tată, dacă ar şti măcar, că sunt la un milion de
mile depărtare de Aceasta.
261 Mă rog, Dumnezeule, să ai milă. Nimeni nu vrea să meargă în
acele tărâmuri ale celor pierduţi. Nimeni nu vrea să meargă jos
acolo, Tată. Departe să fie aceasta ca vreunul din noi să meargă.
Cu toate acestea în acea persoană este o inimă bună, în acel
bărbat, în acea femeie, un bărbat sau o femeie care este caritabil
şi drăguţ şi amabil, şi doar a fost amăgit de diavolul. Diavolul a
făcut asta.
262 Satan, eu sunt împotriva ta, pentru că tu eşti un vrăjmaş
al Domnului meu. Eşti un vrăjmaş al Cuvântului Său. Şi eu
îţi poruncesc, prin Isus Cristos, Fiul lui Dumnezeu, ca o fiinţă
muritoare, ştiind că eu nu am nicio putere în mine însumi. Eu
nu am putere să te opresc. Nu am putere să fac pe vreuna dintre
aceste femei să se cureţe, pe vreunul dintre aceşti bărbaţi, care
ascultă această bandă, sau—sau oriunde. Nu am niciun mod să-
i fac să se cureţe. Eu sunt neputincios. Dar eu am autoritatea
Cuvântului lui Dumnezeu, ca slujitor, să-L predic, şi datoria
legată de acea autoritate. Nici acest poliţist de aici nu are putere
să oprească omaşină, dar el are autoritatea să o facă.
263 Şi, Satan, ar fi mai bine să începi să calci pe frâne, pentru
că eu îţi poruncesc, prin Isus Cristos, ca să-i eliberezi pe aceşti
oameni, din toată lumea, oriunde ar putea ajunge acest Mesaj.
Eliberează-i. Eu îi pretind, pentru că ei sunt răscumpăraţi. Ei nu
aparţin lor înşişi. Sunt răscumpăraţi cu un preţ, sunt Sămânţa
Regală a lui Abraham, Domnul Isus.
264 Tu spurcatule, murdarule, ipocrit împuţit, înşelător de
oameni, îi conduci orbeşte în şanţurile iadului, dă-le drumul.
Îţi poruncesc, prin Dumnezeul cel viu, prin Jertfa Fiului Său,
Isus, să le dai drumul, ca sufletele lor să poată fi încărcate cu
binecuvântarea Lui şi cu Prezenţa Lui, ca ei să poată stăpâni
poarta fiecărui vrăjmaş. [Spaţiu gol pe bandă—Ed.] I-ai făcut
să aştepte pentru aceasta, aceea, sau cealaltă, sau vreo atingere
sfântă, sau altceva, dar eu spun că tu îţi vei pierde controlul.
265 Cum ar putea boala să reziste într-o ungere ca aceasta? Doar
când ei refuză să se uite acolo la făgăduinţă cum a făcut părintele
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Abraham, când el L-a putut vedea într-o reprezentare peste sute
de ani, că vine.
266 Dă-le drumul. În Numele lui Isus Cristos, eliberează-i pe acei
oameni.
267 Fie ca puterea lui Dumnezeu, înţelegerea Cuvântului, în timp
ce ei sunt curăţiţi în această dimineaţă prin El, fie ca înţelegerea
de a păzi Cuvântul lui Dumnezeu şi făgăduinţele Lui adevărate,
o prindere care nu poate fi ruptă de Satan. Fie ca fiecare să
se prindă de acea făgăduinţă, şi să spună, „Asta e. Mă ţin de
Aceasta. Dumnezeu a făcut făgăduinţa. Eu sunt sămânţa lui
Abraham. Cum sămă îndoiesc de făgăduinţa Lui?” Şi să mergem
drept înainte, prin Isus Cristos, Domnul nostru. Amin.

Îl iubesc…
268 A fost dur în dimineaţa aceasta, prieteni. Să ne închinăm
acum dulce.

Că-ntâi El m-a iubit
Şi a plătit salvarea mea
Pe lemnul Calvarului.

269 Ar putea fi posibil, nu ca un sacrilegiu, desigur nu…Acest
lucru este—este religios. Să ridicăm mâinile spre Cel pe care îl
iubim. Şi spuneţi:

Îl iubesc, Îl iubesc
Că-ntâi El m-a iubit
Şi a plătit salvarea mea
Pe lemnul Calvarului.

270 Acum, pentru fiecare femeie sau fată de aici, aceasta este
mâna mea. Dumnezeu să vă iubească. Pentru fiecare bărbat sau
băiat de aici, Dumnezeu să vă iubească. Eu vă iubesc. Acum, eu
nu pot să întind şi să ajung la fiecare dintre mâinile voastre, dar
Dumnezeu să vă exprime ce vreau să spun. În timp ce cântăm
aceea din nou, doar întoarceţi-vă în jur şi daţi mâinile cu cineva.
„Prin aceasta vor cunoaşte toţi că sunteţi uceniciiMei, când aveţi
dragoste, unii pentru alţii.”

Îl…
…a plătit salvarea mea
Pe lemnul Calvarului.
Îl iubesc, Îl iubesc
Că-ntâi El m-a iubit
Şi a plătit salvarea mea
Pe lemnul Calvarului.

271 Nu Îl iubiţi? Acea simţire dulce a Duhului Sfânt! Cuvântul
este un proces de curăţire, doar vă freacă tare, vă face o făptură
nouă, dă totul la o parte. Cuvântul este mai ascuţit decât o sabie
cu două tăişuri, taie împrejur, taie toate lucrurile lumii. Vedeţi?
Atunci ne simţim curaţi, curăţiţi, acceptându-l şi crezându-l pe
El. Iată de ce putem cânta:
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Îl iubesc, Îl iubesc
Că-ntâi El m-a iubit
Şi a plătit salvarea mea
Pe Calvar.

272 Nu e minunat? Iubesc asta din toată inima mea. Vedeţi? Să
încercăm din nou, toţi acum, chiar, cu toată vocea acum.

Îl iubesc, Îl iubesc
Că-ntăi El m-a iubit
Şi a plătit salvarea mea
Pe al Calvarului…
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